
Proces-verbal

încheiat în sedinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data

de 29 august 2008, orele 12,00

Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 52 din cei 55
de consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Primar General Sorin
Oprescu, domnul Secretar General al Municipiului Bucuresti Tudor
Toma, domnul Florin Vasilache reprezentantul Institutiei Prefectului
Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu al
Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate sub
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televizi unea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Burcau Doina (motivat), lovici
Victor Teodor, Murgeanu Gheorghe Razvan.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am sa dau citire unor note, În atentia Consiliului General al

Municipiului Bucuresti:
Prin adresa înregistrata la Cabinet Secretar General sub nr.

2708/6/2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a CGMB sub nr.
2734/2008, doamna consilier juridic Vlad Luchiana Carmen, din cadrul
Aparatului Permanent al CGMB ne aduce la cunostinta ca în dosarul nr.
42054/3/2007, aflat pe rolul Tribunalului Bucuresti, sectia a IX A
Contencios Administrativ si Fiscal, având drept obiect anularea actului
administrativ, reclamanta fiind Regia Nationala a Padurilor Romsilva în
contradictoriu cu pârâtul CGMB si intervenientul Ministerul Economiei si
Finantelor s-a admis actiunea reclamantei si s-a anulat partial HCGMB
112/14.06.2002 În ceea ce priveste dispozitiile cuprinse În art 1 si anexa
nr. 1 , pozitia 31.

Mentionam ca împotriva sentintei civile nr. 1492/12.05.2008
pronuntata de catre Tribunalul Bucuresti, sectia a IX a Civila s-a formulat
recurs în termen legal.

Prin adresa înregistrata la Cabinet Secretar General sub nr.
2709/6/2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a CGMB sub nr.
2735/2008 doamna consilier juridic Vlad Luchiana Carmen, din cadrul

Aparatului Permanent al CGMB ne aduce la cunostinta c~)n;~dc)~.arulnr.
46818/3/2007, aflat pe rolul Tribunalului Bucuresti,,{;~~et.tla~9/""I,-({ a
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Contencios Administrativ si Fiscal, având ca obiect exceptia de
nelegalitate, reclamanta fiind S.C. Bivuac S.R.L. În cotradictoriu cu
pârâtii CGMB, Primaria sectorului 2 si altii, s-a admis actiunea
reclamantei si s-a constatat nelegalitatea Hotarârii C.G.M.B. nr.
213/2005-pozitia 63 din anexa.

Mentionam ca Împotriva sentintei civile nr. 1645/21.05.2008
pronuntata de Tribunalul Bucuresti s-a formulat recurs În termen legal.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Asociatia de Proprietari
din Bulevardul Basarabiei nr. 100-106,blocurile A4, B3, D5,E2, sectorul
2,Bucuresti a Înaintat un memoriu Consiliului General al Municipiului
Bucuresti cu privire la distrugerea parcului si locului de joaca de pe
bulevardul Basarabia nr.100.

În memoriu se mentioneaza ca spatiul verde amenintat astazi de
distrugere a functionat neîntrerupt ca parc din anii'60, locul de joaca a
fost amenajat În aprilie 2008 si desfiintat În iulie 2008 precizându-se ca
pe o raza de doi km nu este amenajat nici un alt parc.

Având În vedere aceasta situatie Asociatia de Proprietari din
Bulevardul Basarabiei nr. 100-106,blocurile A4, B3, D5,E2, sectorul 2,
Bucuresti solicita sa-i fie puse la dispozitie documentele În baza carora
se desfasoara aceste lucrari.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresele Înregistrate
la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a CGMB sub nr. 2843
2942/21.07.2008 s-a formulat plângere prealabila Împotriva HCGMB nr.
178/2008 privind aprobarea Regulamentului cadru, a Caietului de sarcini
si a Contractului de atribuire În gestiune delegata pentru organizarea si
executarea serviciului public de transport local În regim de taxi de catre
urmatorii: Manâtuica Viorel, Tache Georgica, Grecianu Ionut lulian ,
Constantin Stefan, Toma Cristian, Uta Nicolae, Andrei Vasile, Sterian
George, Raicovici Gheorghe, Petcu Adrian , Chelu Paulica, Feraru
Marian, Dascalu Claudiu Sebastian, Bucur Leonard Ion, Manciu Costel,
Burghelea Marian, Sindicatul National al Taximetristilor Independenti,
Stânga Ilie, Popescu Ion, Marandescu Ion, Dragoi Alexandru Sorin,
Ciurea Gheorghe, Cusai Lucian, Radu Alexandru, Coman Ion, Coman
Constantin, Ganea Cristian, Mihai Petre, Floroiu Marian, Miauta Toader,
Caloian Marius, Gavrila Petre, Ogararu Ilie, Slave Adrian Radu ,
Rusescu Gabriel, Ungureanu Gabriel, Salgau Corneliu Emanuel, Vlad
Ionel, Stanciu Constantin, Salgau Viorel, Anghel Constantin Florin, Ivan
Roman, Smalbergher Gheorghe, Matei Niculae, Motoi Marin, Jumuga
Eugen, Smarandache Constantin, lurucu Claudiu George, Badea Adrian,
Ghioca Ion, Dinca Tudor, Stancu Marian, Catalin Constantin Gabriel,
Musat Ilie, Gafton Marius, Alexandru Niculae, Marin Ion, Lupu Nelu,
Poncea Ionel Zoe, Mircea Gheorghe, Zaharia M~ILfL Iancu Florin,
Andreiana Gostel, Dragu lulian Mihai, Armasan Y~sIle\IIi~tG~sCUSorin,
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Radu Gheorghe, Vaduva Ovidiu, Borobeica Anghel Constantin, Rebrean
Lucian Aristidius, Osadciuc Calin, Martin Arin, Radu Gheorghe, Popescu
Cristian, Mihai Gheorghe, Nicolae Marian, Gavrila Gheorghe, Buga
Valentin, Grigore Sever Cristian, Miu Catalin, Rosu Beniamin, Lacatus
Adrian, Amariei Catalin Marian, Anea Florin , Croitoru Ion, Cristea
Radu,Zanfir Daniel Lucian , Vasile Ilie, Stavilaru Marin, Coman
Constantin, Diba Gheorghe, Hritcu Dinu, Melesteu Dan, Pavelescu
Sorin, Patrascu Radu Razvan, Salami Armando, Tudorache Stelica,
Ustuc Constantin, Verdes Cristian.

În motivarea plângerii contestatarii considera ca În mod gresit s
a dispus includerea serviciilor de transport În regim de taxi În sfera
serviciilor de utilitate publica si a fost reglementata În mod abuziv
atribuirea În gestiune delegata a acestui serviciu public, care nu este de
utilitate publica.

De asemenea se mai mentioneaza de catre contestatarii ca:
- ar trebui sa se reglementeze autorizarea autoturismului pentru

efectuarea de transport În regim de taxi, nu autorizarea persoanei
- se descriu proceduri greoaie de autorizare pentru efectuarea

serviciilor de transport În regim de taxi
- nu se recunoaste proprietatea persoanei fizice asupra autorizatiei
- prin HCGMB 178/2008 se reglementeaza disparitia dreptului de

libera practica a taximetristilor independenti
Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre

contestatari revocarea HCGMB 178/2008.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa
nr.7452372/21.07.2008 Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica sub nr. 2837/22.07.2008, Liga Asociatiilor de Proprietari
Habitat a formulat plângere prealabila Împotriva Hotarârii nr. 155/2008 a
C.G.M.B. privind aprobarea punerii În conformitate a statului Agentiei de
Reglementare a nivelelor de servicii apa-canal a Municipiului
Bucuresti. În opinia contestatarei Hotarârea C.G. M.B. 155/2008 a fost
adoptata cu încalcarea urmatoarelor prevederi legale:

- art.6 din legea 52/2003 privind transparenta decizionala În
administratia publica

- art.39 alin(3) si art.44 alin(1) din Legea nr.215/2001 a
administratiei publice locale

- art.45 alin(3) din Legea 215/2001 republicata, nefiind adoptata
cu numarul de voturi necesare validari sale

- art.32 din Legea nr.218/1998, privind regulile de baza pentru
gestionarea unei concesiuni

- Încalcarea clauzelor 10.2,48.1.1 si 48.4 din Contractul de
Concesiune

-încalcarea c1auzei47 din Contractul de CQffcesiuhe·"
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Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre
Liga Asociatiilor de Proprietari-Habitat revocarea Hotarârii C.G.M.B.
nr. 155/2008.

Prin adresa nr. 19225/2008 Înregistrata la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a CGMB sub nr. 2750/2008 S.C. REBU S.A. ne
aduce la cunostinta ca Primaria sectorului 1 a procedat la Înstiintarea
utilizatorilor menajeri ai serviciului de salubritate din sectorul 1 ca pe
viitor prestarea serviciului respectiv se va finanta din bugetul local si ca
orice contract Încheiat cu o alta societate Înceteaza la data de 30 iunie
2008.

Având În vedere aceasta situatie S.C. RER Ecologic Service
Bucuresti a notificat prin scrisorile nr. 18834/08 iulie 2008 si 19071/10
iulie 2008 , atât autoritatea executiva a administratiei publice locale a
sectorului 1 , cât si operatorul de salubrizare stabilit de aceasta. Chiar si
dupa transmiterea notificarilor sus mentionate, Primaria sectorului 1 si
operatorul stabilit de aceasta au continuat actiunile de substituire a S.C.
RER ECOLOGIC SERVICE Bucuresti cu REBU S.A. În contractele
existente de prestari servicii de salubrizare.

Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre
S.C. RER ECOLOGIC BUCURESTI- REBU S.A. analizarea situatiei
create de actiunile Primariei sectorului 1 si adoptarea masurilor pentru
combaterea repercursiunilor negative asupra societatii.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresele nr.
753121/23.07.2008 si 753117/23.07.2008 Înregistrate la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica cu nr. 2959/24.07.2008 si 2958/24.07.2008
domnii Aron Constantin si Grosu Dan Cristian au depus contestatie
Împotriva Hotarârii C.G. M.B. nr. 178/2008 privind aprobarea
regulamentului-cadru, a caietului de sarcini si a contractului de atribuire
În gestiune delegata pentru organizarea si executarea serviciului public
de transport local În regim de taxi si a Hotarârii C.G.M.B. nr. 259/2008
privind modificarea si completarea anexelor nr. 2 si 3 la Hotarârea
C.G.M.B. nr. 178/2008 privind aprobarea regulamentului-cadru, a
caietului de sarcini si a contractului de atribuire În gestiune delegata
pentru organizarea si executarea serviciului public de transport local În
regim taxi.

În motivarea contestatiei se mentioneaza ca prin hotarârile sus
mentionate contestatarilor le-au fost Încalcate drepturile În mod abuziv si
s-a creat cadrul propice pentru prejudicii viitoare, care vor culmina cu
desfiintarea lor ca taximetristi independenti.

Având În vedere cele mai sus-mentionate, contestatarii solicita

anularea Hotarârilor Consiliului General al ~l'1ffrc1@i)?i~Bucuresti nr.
178/2008 si 259/2008. /'".-.'.1')\;
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Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
754230/28.07.2008 Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
sub nr. 3009/2008 domnul Fâsie Dobre a depus contestatie Împotriva
HCGMB 178/21.04.2008 privind aprobarea Regulamentului -cadru, a
caietului de sarcini si a contractului de atribuire În gestiune delegate
pentru organizarea si executarea serviciului public de transport local În
regim de taxi.

În opinia contestatarului prin adoptarea acestei hotarâri se Încalca
prevederile Legii 38/2003 privind transportul În regim de taxi si În regim
de Închiriere deoarece Regulamentul-cadru, caietul de sarcini si
contractul de atribuire În gestiune delegata nu sunt conforme cu
realitatea si cu natura profesiei de taximetrist independent.

Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre
contestatar reanalizarea situatiei, consultarea În aceeasi masura a
societatilor comerciale cu activitate transport În regim de taxi si
revocarea Hotarârii C.G.M.B. 178/2008.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
7522377/21.07.2008 , Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a CGMB sub nr. 2838/2008, Institutia Prefectului Municipiului
Bucuresti ne-a transmis plângerea prealabila depusa de Asociatia
Profesionala Uniunea Nationala a Conducatorilor Auto Liber Profesionisti
Împotriva Hotarârii C.G.M.B. nr.178/21.04.2008 privind aprobarea
Regulamentului -cadru, a caietului de sarcini si a contractului de
atribuire În gestiune delegate pentru organizarea si executarea
serviciului public de transport local În regim de taxi.

În opinia contestatarei prin acesta hotarâre au fost Încalcate
prevederi ale Legii 38/2003 modificata prin Legea 265/2007 privind
transportul În regim de taxi si În regim de Închiriere; Legea 24/2000
modificata prin Legea 189/2004 privind normele de tehnica
legislativa;O.G. nr. 26/2000; Legea nr. 52/2003 privind transparenta
decizionala; Constitutia României si Conventia Europeana a Drepturilor
Omului.

Având În vedere actele normative invocate se solicita de catre
Asociatia Profesionala Uniunea Nationala a Conducatorilor Auto Liber
Profesionisti revocarea partiala a Hotarârii C.G.M.B. 178/2008 .

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
752902/23.07.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 2961/24.07.2008, domnul Mares Dumitru a formulat
plângere prealabila Împotriva Hotarârii C.G.M.B. nr. 178/2008 privind
aprobarea regulamentului-cadru, a caietului de sarcini si a contractului
de atribuire În gestiune delegata pentru organizarea si executarea

serviciului public de transport local În regim de ta~L:rnodificata prin

Hotarârea C.G.M.B. nr. 259/2008 privind mOdi~!.~~~~1~j~'~~Pletarea
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anexelor nr. 2 si 3 la Hotarârea C.G.M.B. nr. 178/2008 privind aprobarea
regulamentului-cadru, a caietului de sarcini si a contractului de atribuire
În gestiune delegata pentru organizarea si executarea serviciului public
de transport local În regim taxi.

În motivele plângerii se mentioneaza ca prin hotarârile sus
mentionate s-a dispus În mod gresit includerea serviciilor de transport În
regim de taxi În sfera serviciilor de utilitate publica si a fost reglementata
În mod abuziv atribuirea În gestiune delegata a acestui serviciu public,
care nu este de utilitate publica. Contestatarul arata ca Hotarârea
C.G.M.B. nr. 178/2008 instituie proceduri greoaie de autorizare pentru
efectuarea serviciilor de transport În regim de taxi si se reglementeaza o
situatie inechitabila si abuziva, Întrucât se reglementeaza disparitia
dreptului de libera practica a taximetristilor independenti.

Având În vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
anularea Hotarârilor Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr.
178/2008 si 259/2008.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa
nr.749777/11.07.2008 Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.B. sub nr. 3006/28.07.2008, dl. Melian lulian a formulat
plângere prealabila Împotriva Hotarârii Consiliului General al
Municipiului Bucuresti nr. 359/13.12.2007 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal str. Bradetului nr.24, sector 4.

În motivele plângerii se mentioneaza ca imobilul domnului Melian
lulian nu este prevazut În Planul Urbanistic Zonal str. Bradetului nr.
24,sector 4,În acest PUZ fiind prevazuta o strada care va trece peste o
casa autorizata În 2005 si receptionata.

La aceasta plângere a fost anexat un certificat eliberat de
Tribunalul Bucuresti Sectia a IX a Contencios Administrativ si Fiscal din
care rezulta ca În dosarul nr. 11723/3/CA/2008 având ca parti pe: Melian
lulian si Melian Sevasta În contradictoriu cu Municipiul Bucuresti prin
Primarul General, Consiliul General al Municipiului Bucuresti, Consiliului
Local al sectorului 4 si S.C. Apolodor Consult S.A. si ca obiect anularea
H.C.G.M.B. 359/2007 s-a dispus suspendarea executarii Hotarârii
C.G.M.B. nr. 359/2007, pâna la solutionarea definitiva si irevocabila a
actiunii În anulare.

Având in vedere cele mai sus mentionate, se solicita de catre dl.
Melian lulian suspendarea executarii Hotarârii C.G.M.B. nr.359/2007.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
753267/24.07.2008 , Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a CGMB sub nr. 2984/2008, Institutia Prefectului Municipiului
Bucuresti ne-a transmis adresa Asociatiei pentru Drepturile
Taximetristilor Independenti, prin care se contesla.~ otarârea C.G.M.B.

nr. 91/28.02.2008 privind aprobarea numarultJi{~~~Lltn4t e autorizatii, a
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tarifului maximal de distanta si a modelelor Înscrisurilor specifice
serviciului public de transport În regim de taxi si Hotarârea C.G.M.B.
178/21.04.2008 privind aprobarea Regulamentului -cadru, a caietului de
sarcini si a contractului de atribuire În gestiune delegate pentru
organizarea si executarea serviciului public de transport local În regim de
taxi.

În opinia contestatarei prin aceste hotarâri au fost Încalcate
drepturile taximetristilor independenti si s-a creat cadrul propice pentru
prejudicii viitoare.

Având În vedere aceste motive se solicita de catre Asociatia
pentru Drepturile Taximetristilor Independenti suspendarea acestor
hotarâri pe motiv ca nu s-au respectat prevederile Legii nr. 52/2003
privind transparenta decizionala, iar În caz contrar aceste hotarâri vor fi
atacate la instanta de contencios administrativ.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
15909/P/1507/2008 Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti ne
sesizeaza ca Hotarârea Consiliului General al Municipiului Bucuresti
nr.186/2008 privind Însusirea inventarului bunurilor care alcatuiesc
domeniul public al Municipiului Bucuresti a fost adoptata cu Încalcarea
unor norme imperative aplicabile În materie.

Prin actul administrativ aratat mai sus, "se Însuseste de catre
Consiliul General al Municipiului Bucuresti inventarul bunurilor care
apartin domeniului public al Municipiului Bucuresti,Întocmit la data
prezentei si prevazut În Anexa care face parte din prezenta hotarâre".

În adresa se mentioneaza ca actul administrativ criticat este
Întemeiat În conformitate cu prevederile Legii nr. 213/1998 privind
proprietatea publica si regimul juridic al acesteia, cu modificarile si
completarile ulterioare, precum si cele ale Hotarârii nr.548/1999 privind
aprobarea Normelor tehnice pentru Întocmirea inventarului bunurilor care
alcatuiesc domeniul public al comunelor, oraselor, municipiilor si
judetelor.

În opinia Institutiei Prefectului Municipiului Bucuresti inventarele
sectoarelor Municipiului Bucuresti se Însusesc de catre acestea, prin
hotarâri ale consiliilor locale, respective, iar ulterior adoptarii acestor
hotarâri, Consiliul General al Municipiului Bucuresti urmeaza ca tot printr
o hotarâre sa-si Însuseasca inventarele celor sase subunitati
administrativ-teritoriale, adica sa-si Însuseasca cele sase hotarârii
adoptate de catre Consiliile Locale ale sectoarelor 1-6, la care sa adauge
inventarul bunurilor care apartin domeniului public al municipiului.

Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre
Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti reanalizarea hotarârii nr.
186/2008 În caz contrar aceasta va fi atacata În instanta .
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Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Asociatia Veteranilor
Razboiului din Moldova - 1992 solicita Consiliului General al Municipiului
Bucuresti sa acorde sprijin financiar (suma de 2000 de euro) invalizilor
de razboi de gradul 1, Pavel Berzan si Grigore Barcaru, ambii fara
picioare, pentru protezare. Domnii Pavel Berzan si Grigore Barcaru au
devenit invalizi În anul 1992 În timpul operatiunilor militare de pe Nistru,
Împotriva Armatei a 14-a a Federatiei Ruse, unitatilor paramilitare a
Transnistriei si comandourilor mercenarilor-cazaci ai Ucrainei si Rusiei.
Domnii Pavel Berzan si Grigore Barcaru solicita acest sprijin financiar
Întrucât pensia dumnealor nu le permite sa achizitioneze protezele care
le sunt necesare.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
753613/24.07.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 3001/28.07.2008, ROMTELECOM S.A. a formulat
plângere Împotriva Hotarârii C.G.M.B. nr. 252/2008 privind amplasarea
În subteran a echipamentelor si retelelor de comunicatii electronice pe
teritoriul municipiului Bucuresti.

În motivele plângerii se mentioneaza ca Hotarârea C.G.M.B. nr.
252/2008 prejudiciaza În mod grav interesele legitime ale Romtelecom,
Întrucât creeaza un monopol În favoarea unui tert cu privire la
infrastructura de comunicatii electronice existenta În Municipiul
Bucuresti. Contestatarul arata ca Hotarârea C.G.M.B. nr. 252/2008 nu
poate avea efecte retroactive asupra retelelor de comunicatii electronice
existente la data adoptarii sale, ci se poate aplica doar pentru retelele ce
urmeaza a fi construite dupa aceasta data. Contestatarul arata ca
aceasta solutie se impune, dat fiind faptul ca infrastructura NetCity este
proiectata exclusiv pentru cabluri optice, Însa reteaua de cabluri a
Romtelecom este formata preponderent din cabluri de cupru care nu pot
fi Îngropate În subteran din cauza specificatiilor lor tehnice.

Având În vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita ca
retelele aeriene de cupru incompatibile cu reteaua NetCity sa fie
exceptate expres de la aplicabilitatea Hotarârii C.G.M.B. nr. 252/2008.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
755368/31.07.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 3070/04.08.2008, Institutia Prefectului solicita sa fie
analizata cererea locuitorilor municipiului Bucuresti si ai comunelor
Judetului Ilfov, limitrofe municipiului Bucuresti, referitoare la Întreruperea
prestarii transportului public local de persoane În si din aceste zone de
catre Regia Autonoma de Transport Bucuresti si sa fie dispuse masuri cu
privire la continuarea prestarii acestui serviciu public.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.

756207/04.08.2008 Înregistrata la Directia Asiste:Dta·Te,l:2nicasi Juridica
cu nr. 3085/06.08.2008 domnul Pana Ion a d~p·uscdnteslq.tie Împotriva
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Hotarârii C.G.M.B. nr. 178/2008 privind aprobarea regulamentului-cadru,
a caietului de sarcini si a contractului de atribuire În gestiune delegata
pentru organizarea si executarea serviciului public de transport local În
regim de taxi si a Hotarârii C.G.M.B. nr. 259/2008 privind modificarea si
completarea anexelor nr. 2 si 3 la Hotarârea C.G.M.B. nr. 178/2008
privind aprobarea regulamentului-cadru, a caietului de sarcini si a
contractului de atribuire În gestiune de legata pentru organizarea si
executarea serviciului public de transport local În regim taxi.

În motivarea contestatiei se mentioneaza ca prin hotarârile sus
mentionate contestatarului i-au fost Încalcate drepturile În mod abuziv si
s-a creat cadrul propice pentru prejudicii viitoare, care vor culmina cu
desfiintarea sa ca taximetrist independent.

Având În vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
anularea Hotarârilor Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr.
178/2008 si 259/2008.
Prin prezenta va aducem !a cunostinta ca prin adresa
nr.15909/P/06/08/2008 Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti ne
sesizeaza ca a Înaintat Tribunalului Bucuresti, Sectia Contencios
Administrativ Fiscal, o cerere de chemare În judecata a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti În vederea anularii Hotarârii Consiliului
General al Municipiului Bucuresti nr.197/2008 privind aprobarea
amplasamentelor apartinând domeniului public al Municipiului Bucuresti
pe care vor fi amenajate spatii cu alta destinatie, conform profilelor de
activitate stabilite prin prezenta hotarâre, concomitent cu efectuarea
lucrarilor de modernizare ale Pasajului din Piata Universitatii, precum si a
documentatiei cadru de organizare a procesului de licitatie publica cu
strigare În vederea, Închirierii acestora.

În adresa se mentioneaza ca actul administrativ criticat a fost
adoptat cu Încalcarea dispozitiilor legale În vigoare, iar Consiliul General
al Municipiului Bucuresti nu a dat curs solicitarilor În vederea exercitarii
controlului de legalitate, procedura necontencioasa.

Având În vedere cele mai sus mentionate Institutia Prefectului ne
aduce la cunostinta ca, În conformitate cu art. 3, alin.(3), din legea
nr.554/2004 a contenciosului administrativ, modificata, hotarârea
Consiliului General al Municipiului Bucuresti este suspendata de drept
pâna la solutionarea cauzei.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin notificarea nr.
753518/24.07.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 3118/08.08.2008, S.C. TRANS ALEXANDRIA S.A.
prin lichidator judiciar AMCO IPURL a formulat plângere Împotriva
H.C.G. M.B. nr. 208/1999 privind eliberarea certificatului de atestare a

dreptului de proprietate asupra terenurilor aflat~Jn.J2atrimoniul Societatii
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În motivele plângerii se mentioneaza ca prin Hotarârea C.G.M.B.
nr. 208/1999 s-a aprobat eliberarea certificatului de atestare a dreptului
de proprietate asupra unei suprafete de teren de 27.782 mp, cu 10.000
mp mai putin decât avea În proprietate S.C. TRANS ALEXANDRIA S.A.
la înfiintarea unitatii, dupa cum s-a hotarât prin decizia nr. 1260/29
decembrie 1990, emisa de Primaria Municipiului Bucuresti.

Contestatarul mentioneaza ca a demonstrat În instanta, ,

netemeinicia Hotarârea C.G.M.B. nr. 208/1999, obtinând prin sentinta
civila nr. 556/29.05.2000, ramasa definitiva si Învestita cu titlu executoriu,
anularea acesteia si obligarea Consiliului General al Municipiului
Bucuresti la emiterea unei noi hotarâri privind eliberarea Certificatului de
atestare a dreptului de proprietate asupra terenului În suprafata de
37.782 mp.

Având în vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
C.G.M.B. sa adopte o noua hotarâre privind eliberarea Certificatului de
atestare a dreptului de proprietate asupra terenului aflat În patrimoniul
sau.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti ne-a sesizat cu privire la Hotarârea Consiliului
General al Municipiului Bucuresti nr. 79/13.02.2008 privind participarea
municipiului Bucuresti la Reteaua URBACT II - Centre Urbane 
Dezvoltare Durabila a Zonelor Urbane concentrate În jurul unor Centre
de Transport.

În adresa se mentioneaza ca nu se face dovada comunicarii
Ministerului Internelor si Reformei Administrative a intentiei de cooperare
cu orasul Varsovia, precum si faptul ca hotarârea nu este Însotita de
avizul Ministerului Afacerilor Externe.

Având în vedere cele mai sus-mentionate, Institutia Prefectului
solicita ca Hotarârea Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr.
79/13.02.2008 privind participarea municipiului Bucuresti la Reteaua
URBACT II - Centre Urbane - Dezvoltare Durabila a Zonelor Urbane
concentrate În jurul unor Centre de Transport sa fie reanalizata În
vederea punerii acesteia În conformitate cu legea, respectiv aceasta sa
fie fundamentata pe avizul Ministerului Afacerilor Externe si pe
comunicarea intentiei de cooperare cu orasul Varsovia catre Ministerul
Internelor si Reformei Administrative.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin notificarea nr.
758748/13.08.2008, înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 3192/19.08.2008 domnul Stanciu Gheorghe prin
avocatul Sopron Stefan solicita, de urgenta, demararea procedurilor de
negociere a despagubirilor pentru imobilul situat În Calea Plevnei nr. 246

colt cu Str. Orhideelor nr. 26, sector 1, Bucure)'tk;':'~~'~'~\,
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În opinia contestatarului i-a fost Încalcat dreptul de proprietate de
catre Primaria Municipiului Bucuresti asupra imobilului mai sus
mentionat, Întrucât se afla În imposibilitatea de a putea prelua imobilul
deoarece prin H.C.G.M.B. nr. 160/2006 acesta a fost declarat de utilitate
publica pentru lucrarea de interes local "Pasaj denivelat superior
Basarab", În zona Bd. Nicolae Titulescu - Sos. Orhideelor - Intersectia
Calea Plevnei - Calea Giulesti - Sos. Grozavesti, sector 1 si 6, iar prin
Dispozitia Primarului General al Municipiului Bucuresti nr. 9285/2007
imobilul i-a fost restituit În natura.

Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita acordarea
unei juste despagubiri pentru imobilul situat În Calea Plevnei nr. 246,
sector 1, sau predarea imobilului În starea initiala.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
SM/13134/P/20.08.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.B. cu nr. 3216/21.08.2008, Institutia Prefectului ne
informeaza ca a Înaintat Tribunalului Bucuresti, Sectia Contencios
Administrativ-Fiscal, o cerere de chemare În judecata a Consiliului
General al Muncipiului Bucuresti În vederea anularii hotarârii acestuia nr.
140/15.04.2008 privind aprobarea Master Plan-ului General pentru
transport urban - Bucuresti. În conformitate cu art. 3 alin. (3) din Legea
nr. 554/2004 a contenciosului administrativ, modificata, H.C.G.M.B. nr.
140/2008 este suspendata de drept.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti, În exercitarea dreptului de control al legalitatii
actelor administrative adoptate sau emise de autoritatile administratiei
publice locale, a identificat elemente de nerespectare a prevederilor
legale În adoptarea Hotarârii C.G.M.B nr. 257/2008 privind aprobarea
unui schimb de terenuri Între Municipiul Bucuresti si proprietatea privata
a S.C MERIDIAN SUD S.R.L si anume:

- lipsa de conformitate dintre titlul actului administrativ si
dispozitivul acestuia, Întrucât În titlul hotarârii are În vedere schimbul de
terenuri pe când continutul acesteia are În vedere ca prima masura
schimbarea regimului juridic al terenului ce apartine Municipiului
Bucuresti.

- sub aspect procedural, un act administrativ al carui obiect consta
În aprobarea schimbului de terenuri se adopta dupa parcurgerea unor
etape prealabile si obligatorii, conditie neÎndeplinita În cazul Hotarârii
C.G.M.B nr.257/2008

- documentele Întocmite În faza preparatorie a actului administrativ,

pe care se fundamenteaza hotarârea, contin mentiu~L.~ontradictorii.
\ i .:~" :" .
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- Secretarul General al Municipiului Bucuresti nu a contrasemnat
pentru legalitate hotarârea, fapt pentru care acesta a Întocmit opinie
motivata

Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti solicita revocarea
Hotarârii C.G.M.B nr.257/2008, În prima sedinta a Consiliului General al
Municipiului Bucuresti, În caz contrar hotarârea va fi atacata la instanta
de contencios administrativ, potrivit legii.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti, În exercitarea dreptului de control al legalitatii
actelor administrative adoptate sau emise de autoritatile administratiei
publice locale, asupra Hotarârii C.G.M.B nr. 237/2008 privind modificarea
Hotarârii C.G.M.S. nr. 202/2003 a formulat urmatoarele concluzii:

- Darea În folosinta gratuita a unor bunuri aflate În proprietatea
unitatilor administrativ - teritoriale nu poate avea loc decât În cazul a
doua subiecte de drept limitativ prevazute de lege si anume persoanelor
fara scop lucrativ, care desfasoara activitate de binefacere sau de
utilitate publica si serviciilor publice.

- Hotarârea C.G.M.B nr.237/2008 modifica un act administrativ
având natura juridica specifica darii În folosinta gratuita astfel Încât
acesta devine un act juridic ce comporta o alta natura juridica, specifica
concesiunii, pentru care se achita redeventa. Fiind vorba de o hotarâre
cu caracter individual ale carei efecte juridice se produc cu privire la
contractul administrativ intervenit Între Consiliul General al Municipiului
Bucuresti si S.C. Grupul Editorilor si Difuzorilor de Presa S.A, Institutia
Prefectului considera ca nu sunt incidente prevederile art.59 din Legea
nr.24/2000 privind normele de tehnica legislativa pentru elaborarea
actelor normative, republicata cu modificarile si completarile ulterioare
care, sub aspectul conditiilor de fond pentru modificarea si completarea
actelor normative, Îi conditioneaza valabilitatea de neafectarea
conceptiei generale a actului.

Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti solicita reanalizarea
Hotarârii C.G.M.B nr.237/2008 si sa dispuneti conform competentelor ce
va sunt conferite de legislatia În vigoare.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
18/10343/20.08.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.B. cu nr. 3230/25.08.2008, Serviciul Control Spatii,
Contracte din cadrul Primariei Municipiului Bucuresti ne informeaza ca
Administratia Lacuri, Parcuri si Agrement Bucuresti a Încheiat contractul
de asociere nr. 31/07.04.2003 cu S.C. OCASION 2002 IMPEX S.R.L.
având ca obiect desfasurarea de activitati de agrement, Închiriere barci,
Închiriere patine si alimentatie publica. Contributia ALPAB la contractull __ "'_"'_'

de asociere a constat În punerea la disppzftfe. â--~t~tului de folosinta a
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chioscului Debarcader si a celor 2 terase, chiosc închiriere patine si casa
de bilete, 30 de barci de agrement si accesul la utilitati.

La solicitarea scrisa a S.C. OCASION 2002 IMPEX S.R.L., ALPAB
a încheiat contractul de asociere nr. 2983/19.04.2006 prin care
activitatea de agrement cu barci si hidrobiciclete, curatenia, paza,
ordinea si întretinerea lacului, precum si închirierea de patine au fost
trecute În sarcina asociatului secund S.C. LET BUSINESS COM S.R.L.
În urma verificarilor efectuate, Serviciul Control Spatii, Contracte a
constatat urmatoarele: încheierea contractelor de asociere nr.
31/07.04.2003 si 2983/19.04.2006 s-a efectuat cu eludarea prevederilor
Legii nr. 213/1998 privind proprietatea publica si regimul juridic al
acesteia. De asemenea, nu s-au executat lucrari de conservare si
restaurare a componentelor artistice ale Debarcaderului, monument
istoric, iar prin constructiile executate ilegal s-a adus atingere
patrimoniului national cultural.

Serviciul Control Spatii, Contracte propune anularea contractelor
de asociere nr. 31/07.04.2003 si 2983/19.04.2006 încheiate prin
eludarea prevederilor Legii nr. 213/1998 privind proprietatea publica si
regimul juridic al acesteia, desfiintarea constructiilor executate ilegal pe
domeniul public, sesizarea Ministerului Culturii si Cultelor - Directia
Monumentelor Istorice si Arheologie. De asemenea, Serviciul Control
Spatii, Contracte solicita Consiliului General al Municipiului Bucuresti sa
hotarasca cu privire la oportunitatea scoaterii de pe lista de vânzare a
spatiilor comerciale si de prestari servicii a celor situate în parcuri ce
constituie domeniu public al Municipiului Bucuresti.

Prin adresa înregistrata la Cabinet Secretar General sub nr.
2971/6/07.08.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a CGMB
sub nr. 3132/11.08.2008, Directia Evidenta Imobiliara si Cadastrala din
cadrul aparatului de specialitate al Primarului General ne aduce la
cunostinta ca S.C. MERIDIAN BUSINESS GRUP SRL solicita punerea
în executare a Hotarârii Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr.
257/29.05.2008 privind aprobarea schimbului de terenuri între municipiul
Bucuresti - teren situat În Calea Serban Voda nr. 187, sector 4 si
terenurile proprietatea S.C. MERIDIAN SUD SRL situate în Aleea
Terasei nr. 8B, Aleea Terasei nr. 8C, Bd. Alexandru Obregia nr. 19J,
sector 4 si dezmembrarea terenului apartinând municipiului Bucuresti.

Urmare acestei solicitari, Directia Evidenta Imobiliara si Cadastrala
expune situatia terenurilor din punct de vedere cadastral, situatie ce
creeaza contradictii; fapt pentru care aceasta s-a adresat Directiei
Juridic, Contencios, Legislatie pentru clarificare.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti, în exercitarea dreptului de control al legalitatii
actelor administrative adoptate sau emise de ~at1tcfr~t~ administratiei
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publice locale, a identificat elemente de nerespectare a prevederilor
legale În adoptarea Hotarârii C.G.M.B nr. 281/2008 privind modificarea
Hotarârii C.G.M.B. nr. 116/1997 cu privire la vânzarea unor apartamente
finalizate prin aplicarea Hotarârii de Guvern nr. 441/1991 si anume:

- articolul 1 al Hotarârii C.G.M.B nr. 116/1997 nu poate fi modificat,
În sensul ca dispozitiile acestuia sa faca referire la H.G nr 678/1999, act
normativ utilizat ca temei legal pentru vânzarea-cumpararea de locuinte
Întrucât la data adoptarii hotarârii C.G.M.B nr.281/2008, Hotarârea de
Guvern mentionata mai sus era abrogata.

- În continutul normativ al actului administrativ, inclusiv În
documentele de fundamentare nu se precizeaza regimul juridic al
apartamentelor supuse vânzarii.

Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti solicita revocarea
Hotarârii C.G.M.B nr.281/2008, În prima sedinta a Consiliului General al
Municipiului Bucuresti, În caz contrar hotarârea va fi atacata la instanta
de contencios administrativ, potrivit legii.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
18/2716,2728/20.08.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.B. cu nr. 3231/25.08.2008, Serviciul Control Spatii,
Contracte din cadrul Primariei Municipiului Bucuresti ne informeaza ca
strandul Drumul Taberei a facut obiectul contractului de asociere nr.
13340/09.11.1999 Încheiat Între fosta Regie Generala de Apa Bucuresti
si S.C. LAUR & CD 98 SERVCOM S.R.L., Înnoit prin contractul de
asociere nr. 42/04.04.2002. Obiectul contractului l-a constituit asocierea
În vederea exploatarii strandului, activitati de agrement, jocuri
electronice, biliard, activitati de alimentatie publica, bar terasa,
restaurant, comert cu obiecte de plaja.

În urma verificarilor efectuate la strandul Drumul Taberei, Serviciul
Control Spatii, Contracte a constatat urmatoarele: societatea a executat
fara autorizatie de constructie trei anexe având destinatia de vestiare si
grupuri sanitare, depozitare deseuri, spatiu vânzare si a extins anexa C3
cu 20 mp. Totodata, au fost defrisate 15 exemplare de Pinus,
deteriorându-se si spatiul verde prin depozitarea materialelor de
constructii.

Serviciul Control Spatii, Contracte propune anularea contractului
de asociere nr. 42/04.04.2002 Întrucât a fost Încheiat prin eludarea
prevederilor Legii nr. 213/1998 privind proprietatea publica si regimul
juridic al acesteia si Întrucât nu au fost respectate clauzele contractuale
de catre asociatul secund.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
761268/26.08.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 3248/27.08.2008, doamna Said Filofteia ne sesizeaza

ca locuieste Într-un imobil care a.(ost inclus/1D;.19f~1~ul de consolidare
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a cladirilor din zona istorica a municipiului Bucuresti prin H.C.G.M.B. nr.
116/6.03.2008 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru
consolidarea imobilului situat În Calea Victoriei nr. 2-4, sector 3.

Tinând seama de prevederile Legii locuintei nr. 114/1996, cu
modificarile ulterioare, conform carora consiliile municipiilor si ale
oraselor vor asigura locuintele de necesitate pentru cazarea temporara a
persoanelor, pentru perioada executarii interventiilor care nu se pot
efectua În cladirile ocupate, doamna Said Filofteia solicita sa fie
rezolvata cu celeritate cererea sa de repartizare a unui apartament cu
doua camere din cele 293 de apartamente apartinând Primariei
Municipiului Bucuresti. Totodata, solicita sa se tina seama si de
prevederile Legii nr. 448/2006 privind protectia si promovarea drepturilor
persoanelor cu handicap, conform carora: "În vederea asigurarii
accesului persoanelor cu handicap la obtinerea unei locuinte, autoritatile
publice au obligatia sa ia masuri pentru introducerea unui criteriu de
prioritate pentru Închirierea la nivel inferior a locuintelor ce apartin
domeniului public".

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
760497/22.08.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.S. cu nr. 3255/27.08.2008, ROMTELECOM S.A. ne transmite
propunerile sale privind normele metodologice de aplicare a H.C.G.M.B.
nr. 252 /2008 privind amplasarea În subteran a echipamentelor si
retelelor de comunicatii electronice pe teritoriul municipiului Bucuresti.

ROMTELECOM S.A. propune ca retelele subterane instalate pâna
la data intrarii În vigoare a H.C.G.M.S. nr. 252/2008 sa fie exceptate de
la aplicarea acesteia. În cazul retelelor aeriene/supraterane instalate
pâna la data intrarii În vigoare a H.C.G.M.B. nr. 252/2008, cât si pentru
retelele care vor fi construite dupa data intrarii În vigoare a H.C.G.M.B.
nr. 252/2008 operatorii sa aiba dreptul de a opta Între a folosi reteaua
Netcity si a le Îngropa În canalizatia proprie, pe cheltuiala operatorului.

În sala sunt prezenti 51 de consilieri.
Vreau sa va supun spre aprobare procesul verbal al sedintei

Consiliului General al Municipiului Bucuresti din data de 11 iulie 2008.
Cine este pentru? majoritatea, cine este Împotriva? O voturi, se

abtine cineva? O voturi.
Va multumesc. Domnule presedinte.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumesc domnule Secretar General. Buna ziua, bine ati venit

la lucrarile sedintei ordinare a Consiliului General al Municipiului
Bucuresti de astazi 29 august 200{3.
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Dupa cum remarcati, avem o propunere de ordine de zi care
contine 12 puncte. Am sa îi dau cuvântul domnului Primar General care
ne propune aceasta ordine de zi.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Buna ziua, va rog sa fiti de acord cu scoaterea de pe ordinea de zi

a punctului 3 si anume proiect de hotarâre privind Înaintarea catre
Guvernul României a solicitarii de emitere a unei Hotarârii de
Guvern privind trecerea unei suprafete de 12 ha., aflate În Parcul
Mogosoaia, din domeniul public al statului si administrarea
Consiliului Local Mogosoaia În domeniul public al municipiului
Bucuresti si administrarea Centrului de Cultura Palatele
Brâncovenesti de la Portile Bucurestiului din Mogosoaia, a puncului
4 proiect de hotarâre privind Înaintarea catre Guvernul României a
solicitarii de emitere a unei Hotarâri de Guvern privind trecerea din
domeniul public al statului si administrarea Ministerului Culturii si
Cultelor În domeniul public al Municipiului Bucuresti si
administrarea Centrului de Cultura Palatele Brâncovenesti de la
Portile Bucurestiului a bunurilor mobile si imobile ale Ansamblului
Curtii Domnesti, a punctului 12 proiect de hotarâre privind aprobarea
listei (cuprinsa În anexa 2) spatiilor medicale, supuse vânzarii În
conditiile OUG nr. 68/2008 si de asemeni, am sa va rog sa fiti de acord
cu introducerea pe ordinea de zi suplimentara a urmatoarelor proiecte de
hotarâre da, mai exista si punctul 11 proiect de hotarâre privind
aprobarea listei (cuprinsa În anexa 1) spatiilor medicale, supuse
vânzarii În conditiile OUG nr. 68/2008 si va spuneam ca va rog sa fiti
de acord cu introducerea pe ordinea de zi suplimentara a urmatoarelor
proiecte de hotarâre:

1. Proiect de hotarâre privind aprobarea listei spatiilor
proprietate privata a Municipiului Bucuresti, cu destinatia de
cabinete medicale, supuse vânzarii În conditii O.U.G nr.678/2008.

2. Proiect de hotarâre privind Înaintarea catre Guvernul
României a cererii de emitere a unei Hotarâri de Guvern privind
transmiterea blocurilor 107 si 108, tronson 2, din Piata Natiunilor
Unite nr.8 si 9, sector 5, Bucuresti, din domeniul public al statului si
din administrarea Ministerului Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si
Locuintelor În domeniul public al Municipiului Bucuresti si În
administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Câteva consideratii care sa motiveze aceasta cerere pe care v-am
facut-o, pentru punctul 3 si pentru punctul 4, îl constituie existenta a..., mi
s-a scris aici pe hârtie generos, a unei neclaritati induse de doua hotarâri
de Guvern. Adevarul stimati colegi este altul. Aci,~ este ca nimeni nu

a stiut nimic pâna ieri la 'orele 16.00, Câ.;.mtf~Yft&RY~+ul din comuna
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Mogosoaia a luat legatura cu domnul director al Directiei de Cultura, cu
domnul Secretar General Toma si i-a comunicat ca Palatele Mogosoaiei
Împreuna cu cele 12 hectare de care se face referire, se facea vorbire În
proiectul de hotarâre, sunt din luna mai date prin hotarâre de Guvern,
sunt luate din administrarea statului si date În domeniul public al
Consiliului Mogosoaia În asa fel Încât intentia buna la Început pentru a
se opune unei expansiuni imobiliare În aceasta zona si În ultima instanta
dupa parerea mea, desigur, poate gresesc, a distrugerii domeniului
Mogosoaia toate aceste hotarâri ramân fara obiect. În acelasi timp ceea
ce vreau sa va subliniez si nu ma derobez de responsabilitatea mea, de
fapt aici, aceste hotarâri au trecut prin consiliu, au fost asezate pe
ordinea de zi de doua sau trei ori, au trecut prin comisiile de specialitate,
ba mai mult decât atât, au primit si avizul juridic. As vrea sa va spun ca
dupa parerea mea este dovada unei nepasari, si a unei lipse de
informatie despre statutul juridic al unei entitati concrete, de fapt sincer
vorbind este lipsa angajarii unei responsabilitati. Se Întâmpla asta În
discutiile .... si se Întâmpla de foarte multi ani. Este un prilej de data
aceasta sa motivez aceste lucruri, nici mie nu Îmi este simplu pentru ca
Primarul General primeste toate documentele necesare si promoveaza
proiectele de hotarâre. As vrea sa Întelegeti ca În felul acesta lucrurile nu
pot merge la nesfârsit pentru ca, consiliul, Primarul General, Primaria În
general ajunge sa se faca de râs.

În privinta retragerii punctului 11 si 12, aici a existat o discutie
aprinsa Între juristi si au stabilit ca cele doua trebuie sa coaguleze Într-un
singur proiect de hotarâre din diverse motive juridice pentru a primi
avizul de legalitate, ceea ce am si facut.

În legatura cu lista suplimentara, lista suplimentara cuprinde un
proiect de hotarâre privind aprobarea listei spatii lor proprietate privata
pentru cabinetele medicale, adica restrângerea celor doua puncte pentru
care am cerut scoaterea de pe ordinea de zi, necesar a Înainta dupa
aceea catre Guvernul României cererea de emitere a unei hotarâri de
Guvern prin care noi preluam, consiliul preia locuintele de la cele doua
blocuri gemene din fosta Piata a Operetei cu titlu de gratuitate În urma
acestei hotarâri de Guvern si cu titlul de locuinte de necesitate si nu În
ultimul rând dar ultimul pe ordinea de zi la proiectele de hotarâre,
componenta nominala spre aprobarea dumneavoastra, spre validarea
dumneavoastra asupra Comisiei Tehnice de Urbanism si Amenajarea
Teritoriului si aici as vrea sa ma explic pentru ca dumneavoastra sa aveti
toata informatia la Îndemâna. A durat o perioada de timp, am invitat
clasa "socio- profesionala" ca sa Îi spun asa, de la nivelul Facultatii de
Arhitectura, de la nivelul Institutelor de Cercetare În Arhitectura si

U.rbanis~ a.l~ Academiei, de la nivel~ulor~in~lu~/,.~F~~I~r. pe ~Bucures~SI pe tara SI l-am rugat respectuos sa faca nlsJ~,propoo~\.urmand ca sa
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venim dupa aceea cu un regulament pe care sa ÎI supunem aprobarii
dumneavoastra acestei Comisii. Vreau sa va spun ca desi avizul este
consultativ, al Comisiei Tehnice, vreau sa va spun ca aceasta comisie,
actuala care Înca mai este În functie, functioneaza din 1999, am
considerat ca, la recomandarea paturii socio- profesoinale În deplina
cunostinta si transparenta sa fie facute aceste propuneri Consiliului
General urmând ca ea sa asambleze cu comisia consiliului si sa-si
manifeste În plenitudinea ei parerile pe care le are, parerile urbanistice si
arhitecturale, mai mult decât atâta, refacerea PUG- ului, iata ca s-au
depasit anii care refacerea unei structuri care nu au functionat
niciodata asa cum a fost si o spun cu toata responsabilitatea si cu
proprietatea vorbelor, centrul de urbanism care de aproape 10 ani de zile
nu a participat la nici un fel de PUZ, mai mult decât atât, vreau sa va
spun ca În regulamentul viitor al acestei comisii i-am rugat pe cei care
daca astazi prin bunavointa dumneavoastra vor fi validati sa faca un
regulament pe care sa vi-I supuna spre aprobare, regulament care sa
prevada schimbarea acestei Comisii Tehnice de Urbanism În fiecare an
sau la un an si jumatate. Nu cunosc concretiza rea acestei pareri dar
ideea este ca toti cei care doresc sa participe la binele orasului sa aiba o
usa deschisa si sa nu treaca 10 ani aproape 11 ani pentru a putea
reînnoi aceasta comisie. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumesc domnule Primar General. Vis- a- vis de ordinea de zi

propusa daca mai sunt alte propuneri, amendamente, completari.
Domnul Mircea Valentin.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Propun sa trecem pe ordinea de zi a acestei sedinte un punct

privind interpelari din partea consilierilor generali. Daca doriti opinia mea,
eu as propune la Începutul sedintei.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Horia Scarlat.

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Domnule Primar vreau În primul rând sa fac o corectura la ce ati

afirmat dumneavoastra. Proiectul de amendament la punctele 3 si 4 pe
care le-ati scos de pe ordinea de zi au fost facute de subsemnatul.
Dumneavoastra ati fost informat nu de catre membrii sau oamenii pe
care Îi aveti În subordine. Faptul ca s-a ajuns la o astfel de situatie si ca
aceste proiecte au trecut de comisii, au trecut pentru simplul fapt ca
inclusiv În comisii cei care au avut de datjlvtze:r~~~t~.s.pective au fost
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dezinformati, deci oamenii În comisii au fost dezinformati nu li s-au
prezentat t~ate materialele. Întâmplator nu fac parte din ~icio comisie
care a dat acest aviz pentru ca cu siguranta s-ar fi oprit acest material la
nivelul comisiei. Eu sunt cel care am aflat de la Primarul din Mogosoaia
si de la viceprimarul din Mogosoaia si am depus ieri la ora patru si ceva
un material scris la domnul Secretar General al Municipiului Bucuresti.
Asta este informatia corecta. Întâmplarea sa aflam, este chiar o
Întâmplare. Astfel de lucruri se pot repeta. Ar fi bine sa dati un exemplu
ferm În ceea ce priveste aceasta masura de incompetenta, indisciplina,
rau vointa, fiecare interpreteaza cum vrea, dar cred ca este bine ca astfel
de situatii sa nu se mai repete. Va multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Va multumesc pentru precizarile facute, În sfârsit am aflat si eu

care a fost sursa desteapta care a semnalizat, nu este spus În sens
peiorativ, care a semnalizat aceasta chestiune. As vrea sa Întelegeti
foarte clar ca atunci când m-am referit la lipsa de responsabilitate m-am
referit la lipsa de responsabilitate a celui care În urma unei solicitari
facute de catre Ministerul Culturii a actionat În continuare, timpul a trecut
si nimeni nu a verificat aceste lucruri. A fost posibil sa ajunga pe ordinea
de zi a comisiilor, sa primeasca aviz si sa fie Înscrisa si pe ordinea de zi
generala, ceea ce nu cred ca este normal. În privinta partilor celelalte va
asigur ca am sa va informez de tot ceea ce Înseamna masura În legatura
cu distorsiunile acestea, pentru ca nu facem altceva decât sa ne face de
râs fata de societate În general cu ceea ce hotarâm aici. Va multumesc.

Domnul consilier qeneral Tica Horatiu- Florin
Domnule Primar General În calitate de presedinte al Comisiei de

Urbanism În Consiliul General, vreau sa va rog sa retrageti punctul 3 de
pe ordinea suplimentara de zi, referitor la modificarea comisiei tehnice
din urmatoarele motive: proiectul de hotarâre l-am primit cu tardivitate,
respectiv cu 5 minute Înainte de Începerea sedintei de consiliu. Dupa
cum puteti vedea si dumneavoastra raportul de specialitate al arhitectului
sef nu contine nici macar o data, iar proiectul de hotarâre de consiliu la
fel, dar sa zic ca nu acesta ar fi motivul principal. Daca luam Legea nr.
350 putem gasi acolo ca aceasta comisie tehnica este un organ
consultativ, iar componenta nominala se face de catre componenta
nominala a comisiei tehnice de amenajare a teritoriului si urbanism si
regulamentul de functionare se aproba de Consiliul Judetean, Consiliul
Local municipal orasenesc si respectiv Consiliul General al Municipiului
Bucuresti la propunerea presedintelui Consiliului Judetean, a Primarului,

respectiv a Primarului General al Munici9jtftt1t'~1J,turesti, pe baza
recomandarilor asociatiilor profesionale În dlim·ebtLir.~~~~jarii teritoriului
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urbanismului constructiilor, a Institutiilor de Învatamânt Superior si ale
Arhitectului Sef. Dupa parerea mea ca si presedinte de comisie de
urbanism, cred ca Împreuna cu arhitectul sef al capitalei ar trebui facuta
nominalizarea comisiei tehnice de urbanism pentru ca În primul rând
arhitectul sef va fi cel care va lucra cu Comisia Tehnica. Nu ma refer la
nume În acest moment, dar parerea mea ca ar trebui numit În primul
rând arhitectul sef si dupa aceea facuta o noua comisie tehnica. De ce ?
pentru ca punem putin caruta Înaintea cailor. Nu stiu, este o parere
proprie. Multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Doresc sa va explic ca ieri am primit avizul formatiunilor de care se

vorbeste În lege, de fapt nu avizul, ci propunerile sustinute de toti cei de
care se vorbeste În lege. Eu am o parere opusa la ceea ce mi-ati spus
dumneavoastra, Însa tot pe lege. Dependenta Între arhitectul sef si
comisia de urbanism, daca ne aducem cu totii aminte a fost atât de
puternica Încât respectuos afara de comisia În care participau consilieri
din comisia de urbanism si asa mai departe, comisia tehnica ajunsese un
fel de aparat automat de dat avizul pozitiv atunci când arhitectul sef
dorea acest lucru sau negativ când arhitectul sef nu dorea acest lucru.
Daca o sa fiti putin atenti si o sa va uitati pe comisie, o sa vedeti ca În
continuare eu sper ca au publicat si comisia socio - profesionala de
resort este o comisie morala care nu face altceva decât sa valideze
politicile pe care le propunem, sa le valideze din punct de vedere tehnic,
sa prezinte care sa fie si viziunea celor care sunt de specialitate si veti
observa acolo oameni care sunt de meserie care sunt În afara oricaror

suspiciuni legate de pregatirea lor profesionala, oameni care actioneaza
de ani de zile unii dintre ei În strainatate, care Îsi au succesele lor si pe
care personal i-am rugat sa ... '"' nu vorbesc de comisia tehnica, vorbesc
de cei care vin sa dea dimensiunea actului de arhitectura si de urbanism
pentru Bucuresti. Ca sa Închei sa nu va plictisesc doresc ca aceste
lucruri sa aiba cele doua entitati, entitatea institutiei arhitectului sef si
comisia de urbanism si amenajarea teritoriului Într-un fel sa reprezinte
personalitati distincte care stiu sa stea sa judece, sa discute În
contradictoriu, dar în momentul când ies împreuna cu consilierii cu o
hotarâre legata de PUZ -uri, legata de Planul Urbanistic General, legata
de ceea ce s-a întâmplat si nu mai trebuie sa se Întâmple În Bucuresti,
sa existe nu o comuniune fara vorbe, ci o comuniune pe baza de vorbe,
de fapte si de exemple între ei. Asta a fost dorinta de a realiza entitati
concrete, nu care sa se certe, ci care Într-adevar sa discute din punct de
vedere al specialistului. Va multumesc.
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Domnul consilier qeneral Stan Ion
Stimati colegi, domnule Primar, noi consilierii PSD apreciem

initiativa dumneavoastra ca am constatat si ne-am uitat pe acea lista ca
a-ti adus personalitati respectiv rectori de la Facultatea de Arhitectura,
de pe la ASE, personalitati din lumea arhitectilor si nu ne împiedica
nimeni atâta timp cât nu avem un arhitect sef, altul decât cel pe care l
am avut si noi PSD -ul am cerut demisia în ultimii 8 ani de zile si s-a
înfaptuit acest lucru sa nominalizam aceasta comisie, sa o votam si dupa
aceea în momentul în care o sa avem arhitect sef sa o reinvestim
aceasta comisie daca ea face treaba.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Si regulamentul.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Si regulamentul. Care este problema?

Domnul consilier qeneral Prioteasa Doru
În legatura cu comisia tehnica de urbanism, eu sunt arhitect si cred

ca sunt singurul, nu am mai descoperit pe cineva în consiliu. Nu vreau sa
combat absolut nimic din ce a sustinut domnul Primar, nici domnul
Horatiu, la domnul Stan am o , sunt unii eu fiind arhitect si sunt
în România sunt unele persoane arhitecti din acea lista pe care nu îi
cunosc personal. Domnul Stan îi cunoaste. Este o diferenta. Ce va rog?
Sa amânam aceasta decizie, am fost colegi de facultate da ,
va rog sa amânam aceasta decizie pentru ca lista, propunerea în sine
am primit-o la intrarea în sala. Nu este alt motiv pe care sa îl invoc acum
pentru ca nici nu am avut timp sa ma gândesc. Nefiind un arhitect sef
oricum cursul acestor documentatii de urbanism este blocat si avem tot
timpul ca pâna la urmatoarea sedinta sa ne uitam pe lista , sa ne
întâlnim cu câteva persoane de acolo si sa stabilim un proiect urbanistic
pentru Bucuresti si sa avizam si sa votam o comisie care sa reprezinte
într-adevar dorintele domnului Primar.

În legatura cu punctul 3 mi se pare normal ca, conform legii nu
putem punctul 3 se refera la domeniul Palatului Mogosoaia de 12
hectare, nu putem sa cerem guvernului sa ia un domeniu public al altei
administratii teritoriale, dar exista o problema, punctul 4 se referea la
palat în sine si nu înteleg de ce este retras mai ales ca centrul de cultura
Palatul Mogosoaia este un centru care face parte din directia noastra de
cultura, este o administratie pe care noi o platim si mai departe noi platim

întretinerea acestui palat si împreuna cU;o.domeriul. Finantarea
bineînteles, platim salarii, întretinerea si asar;m-â'idep:arts:'eroblema este
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ca trebuie sa gasim o rezolvare aici si rog primarul, o sa ne gândim si noi
sa gasim o solutie În care bucurestenii sa nu mai plateasca pe teritorii
publice ale altor administratii Întretinerea sau sa gasim o forma de
asociere pentru ca Palatul Mogosoaia ne intereseaza si pe noi ca oras
foarte mare vizitat de turisti si sa gasim o solutie reala sa participe si
Guvernul si Mogosoaia ca administratie cu finantare, sa gasim o solutie,
probabil ca ar trebui sa plateasca numai ei, noi având oamenii si
........ pentru a administra un astfel de centru cultural. Deci punctul 3 nu
cred ca trebuie retras, 4 pentru ca este În sine palatul care nu ÎI .... " ...

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Profit de faptul ca doamna director al Centrului de Cultura Palatele

Brâncovenesti este În sala si v-as ruga sa Îi dam cuvântul.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Va rog sa respectati procedura domnul presedinte de sedinta .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Era o chestie explicativa si eu cred ca ar fi fost bine sa fie asa,

domnul Stan va rog, nu v-am dat cuvântul.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Legat tot de acest punct cu Comisia Tehnica de Urbanism, eu am

fost la câteva sedinte ale acestei comisii, nu Întotdeauna arhitectul sef si
a impus vointa domnul Primar. Va spun ca acolo sunt somitati, sunt
arhitecti, toti au opinii, dar sunt de acord ca se poate si mai bine, o
primenire este buna Întotdeauna dar din aceasta lista doua nume
Întâmplator le cunosc sunt din vechea comisie, sunt profesori
universitari, sunt persoane absolut stimabile, dar restul nu Îi cunosc. Nu
am nimic Împotriva, vorbesc de lista din comisia cate totusi decide si ei
au un vot acolo, nu de invitatii care vor veni, sau cândva sau În alte dati
nu vor veni, dar mi se parea firesc, chiar daca am primit-o cu 5 minute
Înainte si nu aveam prea mult timp un CV macar sumar se putea citii si
acum pâna parcurgeam restul de proiecte si puteam sa stim Într-adevar
cui dam un gir moral, fiindca noi totusi, pe acesti oameni Îi sustinem
acolo, sunt numiti de Consiliu. Sunt lucruri absolut firesti. Atunci domnule
Primar daca amânam acest proiect, viitoarea sedinta banuiesc ca va fi
undeva cam În 2 saptamâni, deci intram deja Într-un ritm normal de
sedinte, nu este nici un dezastru, dimpotriva stim exact pe cine giram.
Am zis ceva ce nu este firesc?



Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Nu, ati întarit înca o data domnul consilier ceea ce am spus eu si

pentru asta va multumesc. Ati întarit înca o data nevoia de schimbare,
nevoia de a încerca si alti oameni profesional bine pregatiti si de ce sunt
asa de sigur când spun aceste lucruri pentru ca în spatele lor se aduna
semnaturile tuturor organismelor profesionale din care ei provin. Este
greu sa ne închipuim ca unii pot ajunge într-o serie întreaga de functii
desemnate cu obligativitatea sa îi cunoasca toata lumea. Nu se poate.
Multumesc.

Domnul consilier qeneral Boqdan Georqescu
Domnule Primar General, domnule presedinte de sedinta, dragi

colegi referitor la punctul 3 Comisia Tehnica, observ cu stupoare ca
încercam sa dam niste explicatii puerile pentru a amâna o decizie
absolut normala pentru Bucuresti. Ceea ce se întâmpla în momentul de
fata în Bucuresti, haosul creat se datoreaza tocmai nefunctionarii unor
astfel de comisii. Grupul PSD saluta initiativa domnului Primar General si
considera ca este cazul sa lasam la usa toate disputele astea politice si
interesele de grup, sa începem o data pentru totdeauna sa lucram pentru
bucuresteni, pentru cetatenii care ne-au trimis aici si nu pentru partidele
politice. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Giugula, Îmi permit sa va aduc aminte ca ar fi o proba de

respect daca ati tine telefonul pe silent.

Domnul consilier qeneral Doru Giuqula
Domnul presedinte pentru comentarii dupa sedinta. Referitor la

punctul 3, Într-adevar faptul ca eu sunt avocat si nu cunosc toti stagiarii
din Bucuresti este un merit, eu cunosc maestrii. Faptul ca domnul coleg
al nostru, domnul Prioteasa nu cunoaste membrii Comisiei Tehnice de
Arhitectura ma face sa cred ca nu are un nivel suficient de ridicat În

aceasta clasa ca sa cunoasca maestrii. De asemenea un alt avantaj ca
acesti oameni nu sunt cunoscuti nici de domnul Valeanu, nici de ceilalti,
acesta este un avantaj pentru ca necunoscându-i nu pot sa Îi supun unor
presiuni cum s-a facut si pâna acum si atunci este foarte bine, avem Înca
o garantie ca aceasta Comisie v-a lucra independent. Nu va mai avea
nici un fel de probleme. Domnul Stan a ridicat principii, nu intram În
dialog. De asemenea când cineva îmi spune ca nu îl cunoaste pe Marc
Popescu, arata un nivel scazut al pregatirii c1asarii în Ordinul Arhitectilor.
Marc Popescu este un om recunoscut pe plan international cum sa nu îl
cunosti. Marc Popescu este pe lista de invitati si fiind la invitatii si

participând la aceste sedinte, cum au pa~icip~t'itoti ceilalti avem si
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garantia ca se va face treaba În Bucuresti. Daca deranjeaza pe cineva
ca se va face treaba În Bucuresti si-au spus cuvântul pâna acum cei
care au Încercat retragerea de pe ordinea de zi. Cu privire la Mogosoaia
sigur ca da este usor sa aruncam acum vina ca nu s-a stiut când acest
proiect este promovat din 2007 pe ordinea de zi. Deci cine a avut intentia
sa verifice acest proiect de atunci si nu l-a verificat si ni l-a adus noua
gresit În fata? Hai sa ne lamurim, solutii juridice exista pentru clarificarea
si proiectului Mogosoaia, trebuie sa se dea o noua Hotarâre de Guvern
În care sa se ia de la Mogosoaia si sa se aduca la noi pentru ca Legea
215/2001, daca este adevarat ce se spune ca noi finantam obiective pe
teritoriul altor unitati administrative, interzice Legea 215/2001 sa facem
aceasta activitate. Deci ne aflam În ilegalitate crunta de multa vreme,
daca este asa cine ne da banii Înapoi si cine raspunde. Cu privire la
locuinte domnul Primar vroiam sa va mai, punctul 6 pe ordinea de zi
principala, Într-adevar sustinem acest punct de vedere si va felicitam ca
ati luat aceasta initiativa, sa terminam o data cu haosul din Centrul
Istoric. De asemenea modul În care ati stabilit ca repartitiile sa se faca
de Primaria Municipiului Bucuresti este foarte bine si va rog foarte mult
sa aveti În vedere ca membrii comisiei care vor face aceasta repartizare
În baza anchetelor sociale facute de sectorul 3 sa aiba În vedere ca cei

care primesc aceste locuinte sa fi locuit efectiv În aceste locatii, sa nu fie
cei care au ocupat abuziv aceste apartamente În zona Centrului Istoric,
dupa ce au aflat ca urmeaza sa se dea locuintele acestea si de
asemenea acestia sa Întruneasca conditiile si comisiei de repartizare a
locuintelor aprobate de Consiliul General În perioada 2004 -2008, pentru
ca atunci dam dovada de obiectivitate acestor repartitii ca nu sunt facute
pe criterii c1ientelare. Am vazut În lista ca sunt persoane propuse a avea
repartizarea si neavând dosarul complet. Eu nu pot vota pentru cei care
nu au avut dosarul complet. Este bine sa aveti În vedere si cu aceste
amendamente sa le asigurati independenta dumneavoastra ca cei care
Într-adevar merita, si-au platit impozitele la stat, au fost contribuabili
corecti, nu sunt cei care au ocupat abuziv si nu au nici macar un impozit
platit În 50 de ani de viata, pentru ca În aceasta situatie eu cunosc ca
sunt profesori universitari, care au platit si care sunt evacuati, sunt
doctori, sunt profesori În aceasta zona care urmeaza a fi evacuati si de
acestia trebuie sa avem În primul rând grija si nu de cei care au ocupat
abuziv locuintele. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Giugula, Îmi permit sa va spun ca nu ati citit punctul 3,

Administratia Fondului Imobiliar va face repartitia numarul 1, cele 93 de
familii sunt verificate, sunt cele cu acte În regula'. este ,minunat sa avem

opinii, dar ar fi bine sa citim Înainte. '\ .., '."'"\ /',. ' ...•...'..:.~..'!::.\,""....,\\~ ' - ,', ~""
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Domnul consilier qeneral Mihai Atanasoaiei
Constat ca antevorbitorul meu este ca jurist de profesie, nu are doar

verb si are si idei extraordinare si I-as invita În acest sens pe la Comisia
Juridica al carui membru este, sa si le exprime Într-un for lucrativ.
Multumesc.

Domnul consilier qeneral Doru Giuqula
Când am fost eu vineri, dumneata nu ai fost.

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Domnule Primar va solicit În continuare sa mentineti retragerea si

punctului 4 de pe ordinea de zi, alaturi de punctul 3 si daca pentru
punctul 4 nu v-am pus la dispozitie nici o argumentare din punct de
vedere legal, permiteti-mi sa v-o Înmânez acum personal dumneavoastra
ca sa stiti exact ca , Primarul are dreptul sa retraga de pe ordinea
de zi. Cititi materialul pe care l-ati primit Sunt de acord cu faptul ca
avem dreptul sa votam si respect acest drept dar trebuie sa tinem cont
de un fapt, ca bucurestenii ne-au adus aici pentru a le apara interesele si
nu a face ilegalitati În numele intereselor lor.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Scarlat va reamintesc respectuos ca bucurestenii ne-au

adus aici sa votam În mod informat.

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Este vorba de principiu nu trebuie sa facem nici o ilegalitate,

problema este ca aseara dupa ce toate comisiile se exprimasera, dupa
toate semnaturile de legalitate din primarie, a venit dânsul fara sa ne
comunice acest lucru pentru punctul 4 si acum vine si da o documentatie
În loc sa ne comunice si noua sa ne dea informatia de ce este ilegal de
ce nu, zice ca sa nu facem ilegalitati, nu vrea nimeni sa faca ilegalitate,
este clar? Dar sculati-va dumneavoastra mai devreme si veniti la comisii
si explicati punctul dumneavoastra de vedere. Sedintele comisiilor sunt
deschise, poate sa participe orice consilier vrea, orice cetatean al
Bucurestiului poate sa participe, sa Îsi spuna parerea.

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
S-a iscat o disputa, as fi vrut sa ma refer exact la punctele 3 si 4,

referitoare la Palatul Mogosoaia, cu care de la Început as vrea sa spun
ca suntem de acord cu retragerea lor, macar si numai pentru faptul ca
poate nu au fost bine documentate. În acelasJJitnp, referitor la aceste
puncte as vrea sa spun ca este bine ca~sre'rsJ.~~ul viceprimar al

/ . -', .-- \
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Mogosoaiei aici, ne poate da date, este bine ca este si doamna director
pe care chiar as ruga-o sa ne dea eventuale precizari, pentru ca daca
pentru punctul 3 am aflat si noi astazi ca În urma unui demers perfect
legal cele 12 ha. de teren au fost intabulate de catre Mogosoaia, în ceea
ce priveste punctul 4 este vorba de alte 24 ha. de teren si de cladirile
care se situeaza pe acest teren si care trebuie sa stim au fost si sunt În
continuare finantate de catre Consiliul General al Municipiului Bucuresti.
Este vorba daca eu am înteles bine de vreo 70 miliarde pe an, daca
aceasta cifra este corecta trebuie sa vedem În baza carui cadru legal noi
continuam sa finantam si aceste probleme trebuie lamurite. Fie ele vor
trece pe baza unui cadru legal În proprietatea si administrarea
Municipiului Bucuresti, fie vor trece În proprietatea si administrarea
Consiliului Local Mogosoaia. Aceste lucruri trebuie hotarâte pentru ca noi
ne aflam si domnul Buzduga poate ne poate confirma care este suma
daca informatia mea este corecta. Dar pentru retragerea lor noi suntem
de acord si mai mult decât atât În aceasta lista care justifica sa spunem
hotarârea exista niste neclaritati, inclusiv biserica satului, nu putem noi
acum sa spunem ca biserica satului este În proprietatea sau În
administrarea Municipiului Bucuresti, ca ar fi total gresit. Ca o concluzie
as vrea ca pentru sedinta urmatoare aceasta situatie În ceea ce priveste
proiectul Mogosoaia, care a fost si pe vremea vechiului Consiliu situat În
dezbatere, sa fie lamurita si sa ne fie prezentat un punct de vedere.
Daca doamna director ne poate da lamuriri rog Consiliul sa-i permita sa
ia cuvântul.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Înainte de a cere aceasta aprobare domnul Purcarea va

marturisesc ca ramân În starea În care este domnul Stan de obicei,
siderat, pentru ca dumneavoastra Împreuna cu domnul Meran ati fost
printre promotorii introducerii acestui punct pe ordinea de zi, iar acum
salutati retragerea lui de pe ordinea de zi. Sunt consternat.

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
Pentru ca sa iesiti cât mai repede din aceasta stare care va

dauneaza, am sa va spun un lucru. Proiectul de hotarâre este propus si
a fost În dezbaterea comisiilor Înca din Consiliul trecut, colegii care au
facut parte din Consiliul trecut stiu acest lucru, de asemenea din spusele
domnului Primar General am Înteles ca În urma unei Hotarârii de Guvern
din luna mai a acestui an s-a Întâmplat, ce s-a Întâmplat. Faptul ca noi
consilierii nu am luat la cunostinta de noile schimbarii În ceea ce ar privi
proprietatea, sau administrarea, nu este vina noastra a Consiliului ci ar fi
trebuit, prin asta nu vreau sa spun ca ar fi vina cujvc:u:li~ executiv, vreau

numai sa spun ca ar fi fost bine sa primim o inform.~re· !a~~ra modificarii. '.. ~
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lor aparute În ceea ce priveste proprietatea. De asemenea domnul
consilier, stiti foarte bine ca exista un inventar care a fost aprobat si pe
acest inventar ar trebui sa se afle toate bunurile imobile În proprietatea
Municipiului Bucuresti. Nu am consultat lista dar daca terenul si cladirile
se afla sau nu se afla iarasi este bine sa .... În ceea ce priveste
promovarea, eu am vrut numai prin sustinerea acelui proiect sa lamurim
situatia juridica si iata ca ea se lamureste. Acesta este si motivul pentru
care am cerut ca la sedinta urmatoare sa avem o situatie clara. Cele 12
ha au fost intabulate de catre Mogosoaia, este clar sunt În proprietatea
lor, sunt În administrarea lor. Celelalte 24 ha plus cladirile sunt În
proprietatea cui si sunt administrate de cine? Atât am vrut.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Si atunci sistemul ca sa afli situatia unei proprietati, soliciti

Guvernului sa ti le dea. Logica este incredibila. Domnul Horia Scarlat va
mai dau cuvântul dar sa fim scurti.

Domnul consilier Qeneral Horia Scarlat
Eu cred ca acest subiect ar trebui sa ÎI Închidem, tinând cont de,

faptul ca domnul Primar General a anuntat retragerea de pe ordinea de
zi a celor doua proiecte, motiv pentru care În acest moment aceste
discutii ar trebui sa se mute În comisiile de specialitate. Îmi pare rau
Primarul General are dreptul ca initiator sa retraga proiectul, fara sa
supuna la vot Consiliul General.

Domnul consilier qeneral Mircea Raicu
As vrea sa spun ca si PD-L este de acord cu scoaterea punctelor

3 si 4, dar avem o problema În acest moment, de fapt ordonatorul
principal de credite are o problema În acest moment privind finantarea În
continuare a Centrului Cultural si ar trebui analizata aceasta situatie si
gasita o rezolvare cât mai rapida. Multumesc

Domnul consilier Qeneral Dan Zatreanu
În completare as vrea si punctul 9 de pe odinea de zi sa fie scos,

care se refera exact la Regulamentul, Organigrama si numarul de posturi
al Centrului de Cultura. Pâna nu lamurim problema fondurilor, daca
platim noi, daca În continuare ramâne la Consiliu toata aceasta plata sau
se face o cooperare la orasul Mogosoaia, propun sa fie scos de pe
ordinea de zi si punctul 9, care este În strânsa legatura cu punctul 4.

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti

Buna ziua, ma bucur sa va cunosc, Îmi pare r?u·,a va cunosc În

aceste conditii, dar trebuie sa va explic cât?a,~~~~~~m ajuns În
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finantarea Primariei Municipiului Bucuresti prin legea bugetului de stat În
2001 Împreuna cu alte 14 institutii culturale, pe care Ministerul Culturii si
Cultelor le descentraliza, În cadrul unei politici de descentralizare. Se
punea atunci problema unde sa fie descentralizata Centrul Cultural
Palatele Brâncovenesti, foarte recent creat si care avea În acel moment
o dubla finantare de la Primarie dar si de la Ministerul Culturii, care
derula programe de finantare a restaurarilor cu fonduri de la Banca
Mondiala si aceste programe au fost derulate pâna În 2003, sau Încheiat
În 2004 si s-a gasit formula cea mai convenabila pentru aceasta institutie
culturala, care Însemna un muzeu si trei galerii de arta contemporana
prin care se derulau cca 15 expozitii de arta plastica contemporana pe
an, uneori si mai multe, retrospective importante ale maestrilor
consacrati, prin care se editau cataloage ale acestor expozitii tocmai ca
sa ramâna memoria unor maestrii si personalitati importante ale artei
românesti, s-a luat decizia sa fie data În finantare la Primaria Municipiului
Bucuresti pentru ca urma sa se Înfiinteze metropola si din metropola
Mogosoaia urma sa faca parte, era doar un pas Înainte pentru a nu
ajunge În acel moment În relatii contractuale cu Consiliul Judetean Ilfov
fata de a carui conducere si domnul Razvan Teodorescu, pe atunci
ministru al Culturii si Cultelor, avea unele rezerve. Ce s-a Întâmplat În
continuare? În continuare Primaria Orasului Bucuresti a finantat cu
multa întelegere restaurarile de fond, restaurarile importante. S-a refacut,
de exemplu, acoperisul Palatului cu ardezie, s-au restaurarile parcului,
atât cât a fost facut În parcul istoric au fost platite cu bani de la Banca
Mondiala, ca si restaurarea serelor istorice, ca si alte restaurari din
Palatul Mogosoaia. În continuare ramâneau de restaurat Cuhnia, cele
doua foste case ale servitorilor si este de restaurat Ansamblul Parcului
Mogosoaia. Tin sa va reamintesc faptul ca Palatul Mogosoaia este
monument istoric clasat de grad A, este gradul maxim de clasare a unui
monument istoric În România si el este clasat astfel Împreuna cu Parcul
de 36 ha, pentru ca este un parc istoric instituit de Constantin
Brâncoveanu si restaurat apoi cu gradinari francezi de Marta Bibescu

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Stimata doamna sunt câteva detalii despere palat pe care probabil

nu le cunoasteti, ar fi bine sa le cunoasteti.

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
Deci vorbim despre un monument istoric clasat care trebuie

restaurat si gestionat În integralitate nu vorbim despre 12 ha, despre 24
ha de teren, vorbim de un parc istoric si este unul c;ljntreputinele parcuri

istorice care se restaureaza. Acum despre ce ~~~~~ momentul În
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care În 2002 luând act de solicitarea Consiliului Local Mogosoaia
Guvernul Adrian Nastase ia atribuit printr-o anexa a legii inventarului
bunurilor publice .....

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Doamna v-as ruga sa fiti mai scurta.

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
Deci printr-o anexa ia atribuit 12,6 ha din parcul istoric, a lasat

administrarea acelor 12,6 ha la Centrul Cultural Palatele Brâncovenesti.
Fata de acea hotarâre pe care am cunoscut-o foarte târziu pentru ca
anexa nu ne-a fost legal comunicata nici pâna În ziua de astazi, noi am
introdus un recurs gratios la domnul prim-ministru, acesta a trimis pe
consilierul sau domnul Radocea la Ilfov si lucrurile au stagnat. În 2006
prin HG 1705 Ministerul Culturii Îsi revizuieste inventarul bunurilor
publice aflate În administrare. Prin acea lege el reinsera integralitatea
parcului istoric convins si constient fiind de importanta unui parc istoric si
de importanta administrarii unitare a unui bun istoric.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Stimata doamna, va rog sa va opriti. Haideti sa Încercam sa

extrageti esentialul.

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
Esentialul este ca este vorba de un monument istoric de maxima

importanta, ca este vorba despre un centru cultural care are relatii
parteneriale foarte importante cu primariile din Dusseldorf, din Zurich, din
Perugia, nu este vorba doar de niste hectare si este vorba de un
monument istoric si de un parc istoric. Va rog domnilor consilierii fiti
constienti de acest lucru si luati hotarârea În consecinta. Este
proprietatea statului cele 24 ha.... , pe cele 12 ha desi nu mai avea legal
acest drept Întrucât În 2006 ele fusesera re-trecute În proprietatea
Ministerului Culturii.

Doamna consilier qeneral Maria Popa
Doamna director vis-a vis de regimul juridic, noi trebuie sa

discutam aici punctual lucrurile ca sa stim ce decizie trebuie sa luam. Din
cele 36 ha despre care ati facut vorbire initial, 12 ha pâna În 2006,
Înteleg eu, au fost date Consiliului Local al Comunei Mogosoaia.

Doamna director - Centrul de Cultura Palat e Brâncovene ti
În proprietatea publica a Comunei Mogosb'afaip .. G din 2002 .
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Doamna consilier qeneral Maria Popa
Care este situati juridica acum?

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
În acest moment Comuna Mogosoaia a intabulat o parte din

Monumentul Istoric.

Doamna consilier qeneral Maria Popa
Din cele 36 ha câte a intabulat Mogosoaia, 12 ha?

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
Pe 12 ha s-a intabulat.

Doamna consilier qeneral Maria Popa
Pentru restul de 24 ha, care este situatia?

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
Sunt În domeniul public al statului si În administrarea Centrului

Cultural

Doamna consilier qeneral Maria Popa
Noi facem astazi discutie eventual despre cele 24 ha.

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
Eu vin acum de la domnul Secretar de Stat SaIagean de la

Ministerul Culturii care ÎI Îndeamna pe domnul Primar, Sorin Oprescu sa
perfecteze actele începute înca sub administratia Videanu si sa preia
Palatul Mogosoaia cu tot ceea ce înseamna, sa preia si de jure, ceea ce
de facto a preluat din 2001. În acest moment ministerul este liber sa
predea ceea ce are.

Doamna consilier qeneral Maria Popa
Doamna director deci nu este intabulat de catre Comuna

Mogosoaia, de catre Consiliu, decât acel teren de 12 ha.

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
Da este jumatate din Parc.

Doamna consilier qeneral Maria Popa
Palatul ca si constructie si celelalte 24 ha. nu sunt intabulate.



Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Doamna director va multumim pentru prezenta.

Doamna director - Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti
Pe de alta parte va vorbesc nu numai În calitate de istoric de arta

cu lucrari publicate, dar si de vicepresedinte al Comisiei Nationale a
Monumentelor Istorice Îmi este rusine sa ajungem În aceasta situatie.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Doamna director va rog sa ne acordati respectul necesar.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Doamna director cu tot respectul sunt câteva afirmatii care nu sunt

conforme cu adevarul. Este si domnul viceprimar În sala, daca domnul
viceprimar care În mod sigur cunoaste mai bine aceste lucruri si probabil
ca daca dumneavoastra veti hotarî ca poate sa ia cuvântul, va lua
cuvântul si va spune, ma refer la viceprimarul Comunei Mogosoaia.
Chestiunea sta În felul urmator doamna director, a existat o HG În luna
mai 2008, care s-a exprimat pregatita din luna mai ca sa repun adevarul
În drepturile lui istorice si aceasta HG care spunea ca se trece din
administratia domeniilor statului În administrarea Consiliului Mogosoaia
ca domeniu public Iasa fara obiect tot ceea ce propunem noi acum. Ceea
ce ramâne Însa pe drept cuvânt si ceea ce Îmi ramâne de facut si Îmi iau
angajamentul sa o fac este aceea de a Iamurii situatia finantarii. Doamne
director vreau sa va spun respectuos nu greseala, necunoasterea
doamna de catre Ministerul Culturii, lânga necunoasterea oamenilor care
sunt În executiv În Primarie, Împreuna au dus la aceasta situatie.
Hotarârea este publicata În Monitorul Oficial doamna, din acel moment
aceste hotarârii ramân fara obiect, mai putin cele ce a spus aici distinsul
coleg, domne, lamuriti-va cu ce platim noi În continuare si asa mai
departe. Nu ati vrea sa Întelegeti doamna, ati facut o pledoarie pentru
partea istorica si simtim la fel ca dumneavoastra doamna, nu dorim sa
dezvoltam pe Palatele Brâncovenesti cine stie ce proiect din asta
interplanetar, dorim sa reparam doamna incompetenta si necunoasterea
unora care au Înteles ca orice În tara aceasta este permis, chiar si
monumentele se pot rezolva În acest fel si daca supar pe cineva .

Domnul consilier qenerallon Stan
Domnule primar, cu permisiunea dumneavoastra, am sa fac o

scurta povestire. Am avut aceeasi proble~~:"~RATB, finantarea,

subventia pentru RATB pentru comunele/nm1trQre~"~~\~~aici s-a pus
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problema în 200 pâna în 2003, 2004 ca de ce municipalitatea trebuie sa
plateasca sume imense pentru transportul dinspre si din Bucuresti în
comunele limitrofe. Legea 215/2001 spune clar ca nu avem voie si legea
finantelor publice spune acelasi lucru si domnul Minica Boaja, prorector
universitar, poate sa confirme, deci noi trebuie sa lamurim problema cum
finantam acest lucru. Eu am înteles de la doamna director ca a fost un..
parc întreg din 36 ha, din care 12 ha le-a luat Consiliul Local Mogosoai,
de ce nu dam posibilitatea Consiliului Local Mogosoaia sa ia si restul sa
îl administreze, pentru ca probabil, daca Guvernul îi finanteaza si îi
sprijina poate sa faca acest lucru. Haideti sa trecem la ordinea de zi ca
unii dintre noi mai avem si treaba, daca îmi permiteti domnul presedinte,
si sa votam macar ordinea de zi daca suntem de acord cu ea, ca
discutam în contradictoriu.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am o întrebare domnul Stan, P+2 sau P+4 va fi administrarea

Comunei Mogosoaia?

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Am înteles ca este domnul viceprimar aici si as dori sa îl auzim si pe

dânsul. Eu nu am înteles ca doamna director ne-a jignit cu ceva si nu a
atacat pe nimeni din Primarie, problema este urmatoarea, cele 12 ha sa
ne raspunda domnul viceprimar daca sunt intabulate sau nu? Alta
întrebare daca exista 3 PUZ -uri deja aprobate, care scot din extravilan
si din public aceste terenuri si urmeaza sa se construiasca pe ele?
Aceste 3 PUZ-uri fiind pe cele 12 ha din Parcul Palatului Mogosoaia.

Vreau sa va mai spun ceva noi doar solicitam, nu luam nici o decizie
aici, se solicita Guvernului României emiterea unei HG privind aprobarea
transmiterii unei suprafete de teren de 12 ha, atât. Eu zic sa dam drumul
la solicitare si Guvernul sa faca ilegalitatile pe care vrea sa le faca,
pentru ca le dau drumul celor din Mogosoaia sa construiasca în parcul
unui monument istoric clasat A. Atentie mare la ce decizii luam aici.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Stimati colegi, domnule primar si mai ales stimata presa, ca sa îl

citez pe domnul Stan care tocmai spune acest cuvânt, aici mie mi se
pare, juridic vorbind ca este o "mangIa". De ce? Am în fata mea depus
de colegul nostru si îi multumim domnului Scarlat, anexa la HG din 2002
care este repetata si invocata mereu aici si avem la pozitia 11 în aceasta
HG privind domeniul public al Comunei Mogosoaia, Palatul Mogosoaia
12 ha si la rubrica privind situatia juridica zice proprietatea statului.
Atunci ma întreb cum în mai 2008, atentie foarte recent, deci dupa 6 ani
de la aceasta hotarâre, orasul Mogosoaia, comuna sau oras ca s-au
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facut toate orase, comuna Mogosoaia intabuleaza acest teren si de
aceea stimati colegi din presa este un subiect de studiu. Daca va veti
duce pe linia intabularii veti descoperi surprize aici.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumesc, haideti sa Închidem ,domnul viceprimar În

aceasta sedinta vorbiti când vi se da voie.
Cer aprobarea Consiliului General, prin vot, sa dam cuvântul

domnului viceprimar al Comunei Mogosoia.
Cine este pentru? 48 voturi, Împotriva? 1 vot (Duta N.)

Domnul consilier qeneral Doru Giuqula
La doamna director de ce nu ai facut la fel?

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Pentru ca este director la Centrul de Cultura si ne putea da niste

detalii care ne erau utile În luare acestei decizii. Domnul Giugula
deocamdata aceasta sedinta o conduc eu si nu dumneavoastra.

Cine se abtine? 1 vot ( Tica H.)

Stimate domn aveti cuvântul.

Domnul viceprimar al Comunei Moqosoaia
În primul rând doresc sa va salut ca si colegi În administratie, as

vrea sa punctez câteva din afirmatiile doamnei Mândru, a facut afirmatia
ca nu i-a fost comunicata Hotarârea de Guvern nr. 930/2002, dupa câte
stiti Hotarârile de Guvern se publica În Monitorul Oficial si nu se
comunica, deci dânsa este Într-o eroare daca nu a stiut. Cu privire la
Parcul Palatului Mogosoaia avem intabulat terenul, este proprietatea
Consiliului Local Mogosoaia si cu privire la proiectul nr. 4 de pe ordinea
de zi va rog sa constatati ca include inclusiv biserica din Comuna
Mogosoaia si mi se pare absurd ca si patrimoniu sa apartina Primariei
Bucuresti, acesta este punctul nostru de vedere o sa ne sustinem În
continuare si partea cu finantarea eu nu cred ca daca Consiliul General
nu vroia sa administreze Palatul Mogosoaia, Guvernul ÎI obliga sa ÎI
administreze. Va multumesc.

Cu privire la PUZ-uri va spun clar ca nu exista nici un PUZ pe Parcul
Palatului Mogosoaia, nici pe ansamblu si nici lânga ansamblu. Am emis
din 2005, Primaria Mogosoaia a emis În zona de protectie a Palatului
numai autorizatii de constructie cu avizul Ministerului Culturii, deci nici o

autorizatie. De~i În zona d~ protectie a Balâtulurhu. s-a emis nici o



autorizatie fara aviz, daca vreti va dam lista cu autorizatiile emise si toate
sunt cu avizul Ministerului Culturii.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Va multumim domnul viceprimar.
Revenim la ordinea de zi, au fost mai multe propuneri. Supun la vot

scoaterea punctului 3 de pe ordinea de zi, stimati colegi va rog sa
mentinem linistea.

Supun votului scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de
hotarâre privind Înaintarea catre Guvernul României a solicitarii de
emitere a unei Hotarârii de Guvern privind trecerea unei suprafete
de 12 ha., aflate În Parcul Mogosoaia, din domeniul public al statului
si administrarea Consiliului Local Mogosoaia În domeniul public al
municipiului Bucuresti si administrarea Centrului de Cultura
Palatele Brâncovenesti de la Portile Bucurestiului din Mogosoaia.

Cine este pentru scoaterea de pe ordinea de zi a acestui punct? 25
voturi, împotriva? 7 voturi ( Prioteasa D., Tica H., Duta L., Popa 1,Mircea
V., ), abtineri? 22 voturi ( Stan N., Roseti A., Bacaintan 1.,
Becheanu M., Budulan P., Chiris M., Cosma M., Cruceanu E., Fuciu D.,
Gâf-Deac 1., Gherasim V., Ionescu R., Ivascu T., Neagu M., Pîrvu C.,
Raicu M., Radoi S., Toma V., Untaru V., VIadan F., Voicu M., Zatreanu
D)

Acest punct a ramas pe ordinea de zi

Supun la vot scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de
hotarâre privind Înaintarea catre Guvernul României a solicitarii de
emitere a unei Hotarâri de Guvern privind trecerea din domeniul
public al statului si administrarea Ministerului Culturii si Cultelor În
domeniul public al Municipiului Bucuresti si administrarea Centrului
de Cultura Palatele Brâncovenesti de la Portile Bucurestiului a
bunurilor mobile si imobile ale Ansamblului Curtii Domnesti.

Cine este pentru scoaterea de pe ordinea de zi a acestui proiect? 22
voturi, împotriva? 15 voturi ( Cruceanu E., Gherasim V., Voicu M., Untaru
V., Radoi S., Popa 1., Pârvu C. Prioteasa Do.... ), abtineri? 14 voturi
(Becheanu M., Ionescu R., Gîf-Deac 1., Mircea V., Neagu M.

Acest punct a ramas pe ordinea de zi.

Supun la vot scoaterea punctului 11 proiect de hotarâre privind
aprobarea listei nr. 1 a spatiilor medicale, supuse vânzarii În
conditiile OUG nr. 68/2008.

Cine este pentru scoaterea de pe ordinea de zi a acestui punct?
majoritatea (51 voturi)

Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.
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Supun la vot scoaterea proiectului de hotarâre privind aprobarea
listei nr. 2 a spatiilor medicale, supuse vânzarii În conditiile OUG nr.
68/2008

Cine este pentru scoaterea de pe ordinea de zi a acestui punct?
majoritatea (51 voturi).

Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.

Domnul Primar General ne-a propus introducerea pe ordinea de zi
suplimentara a trei puncte, am sa le dau citire:

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarâre
privind aprobarea listei spatiilor proprietate privata a Municipiului
Bucuresti cu destinatia de cabinete medicale, supuse vânzarii în
conditiile OUG nr. 68/2008.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi?
majoritatea (51 voturi ), împotriva? O voturi, abtineri? O voturi.

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarâre
privind înaintarea catre Guvernul României a cererii de emitere a unei
Hotarâri de Guvern privind transmiterea Blocurilor 107 si 108, tronson II,
din Piata Natiunilor Unite nr. 8 si 9, sector 5, Bucuresti din domeniul
public al statului si din administrarea Ministerului Dezvoltarii, Lucrarilor
Publice si Locuintelor în domeniul public al Municipiului Bucuresti si în
administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi?
majoritatea ( 50 voturi ), împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot ( Mircea V.).

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarâre
privind aprobarea componentei nominale a Comisei Tehnice de
Urbanism si Amenajarea Teritoriului si Urbanism.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 21
voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 28 voturi.

Acest punct nu a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi, este propunerea
domnului consilier Mircea Valentin, a unui punct de interpelari la
începutul sedintei asa cum a fost formulata aceasta cerere.

Cine este pentru introducerea acestui punct de interpelari la

încep~tul sedintei? 27 ~otu.ri: împot.riva? 14,y.~.7rbecar~ A., Boaja
M., Campurean M., Draghici A., Glugula D.;Ne1:t~:!b~f"Paduraru A.,
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Popa M., Rizoiu M., Stan 1.,Tapardel A., Mihailescu 1.,Georgescu B.,),
abtineri? 10 voturi ( Meran D., Purcarea S., Scarlat H., Poterasu C.,
Alexe F., Tanase G., Nitu R., Grigoresc R., Stan N., Roseti G. ).

Acest punct nu a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun votului, de fapt nu mai este cazul, s-a cerut retragerea de pe
ordinea de zi suplimentara, domnul Horatiu Tica punctul nu a intrat pe
ordinea de zi, deci nu mai are sens.

Supun la vot scoaterea punctului 9 proiect de hotarâre privind
modificarea Hotarârii Consiliului General al Municipiului Bucuresti
nr. 225/2004 referitoare la aprobarea organigramei, numarului de
posturi si statului de functii ale Centrului de Cultura 'Palatele
Brâncovenesti de la Portile Bucurestiului'

Cine este pentru scoaterea de pe ordinea de zi a acestui punct?
majoritatea (49 voturi), Împotriva? O voturi, abtineri? 2 voturi ( Stan N.,
Roseti G.).

Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Frumos, lasam punctul 3 si 4 pe ordinea de zi, iar la punctul 9 votam

pentru retragerea lui.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Scarlat ati avut posibilitatea sa va exprimati, va multumesc

pentru interventie.

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Si va mirati de ce râd oamenii de noi, noua clasa politica.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Scarlat, va rog frumos sa fiti civilizat.
Va aduc la cunostinta ca s-a depus la Secretarul General În 20

august cererea domnului Bocanet Nicolae de a lua cuvântul În fata
Consiliului General În probleme de interes public. În primul rând trebuie
sa Întreb daca domnul Bocanet Nicolae este În sala În acest moment.

Deci la Secretarul General domnul Bocanet Nicolae a depus o
cerere de a lua cuvântul În fata Consiliului General pe probleme de
interes public.

Supun la vot aceasta solicitare, va propun sa vorbeasca ori la sfârsit,
ori În pauza de numarare de la punctul 5, uQde ..,<:wem un vot de
persoana. Cine este pentru ca domnul Bocanel;NToolae .§a>iacuvântul În
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fata Consiliului General la sfârsitul sedintei? majoritatea (50 voturi),
Împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot (Mihailescu 1.).

Domnul Bocanet Nicolae va putea lua cuvântul la sfârsitul sedintei În
fata plenului Consiliului General.

Supun la vot ordinea de zi În integralitate, asa cum a fost votata.
Cine este pentru? 28 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 21 voturi

(Berbecaru A., Boaja M., Câmpurean M., Draghici A., Giugula D.,
Nedelcu C., Paduraru A., Popa M., Rizoiu M., Stan 1., Tapardel A.,
Mihailescu 1., Georgescu B., Meran D., Purcarea S., Scarlat H., Poterasu
C., Alexe F., Tanase G., Nitu R., Grigoresc R.)

Ordinea de zi a fost votata.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind rectificarea bugetului propriu al municipiului Bucuresti pe
anul 2008.

Avem punctul de interpelari, va rog Înscrieri.

Domnul consilier qeneral Mihai Atanasoaiei
Domnule Primar va rog sa Îmi permiteti ca În baza art. 49 alin. 1 din

Regulamentul de Organizare si Functionare a Consiliului General sa
formulez urmatoarea interpelare, ce poarta titlul progresul orasului se
realizeaza prin investitii nu prin metafore si discutii sforaitoare. Am sa
Încep cu interpelare prin a cita o afirmatie a domnului Primar General din
data de 27 iunie, citez" doresc sa va consult ca În prima sedinta sa va
prezint Raportul cu privire la starea Bucurestiului În acest moment, astfel
Încât În sedinta din august sa audiati propunerile de proiecte si programe
pentru ce a mai ramas din 2008, sa va pun la dispozitie stadiul lucrarilor
demarate de municipalitate. Doresc ca În acest fel sa fiti informati, ca sa
putem discuta Împreuna programul pentru trimestrul IV al anului 2008 si
ce avem de facut În urmatorii 3 ani de mandat".

În prima sedinta a Consiliului General nu a fost nici un punct valid pe
ordinea de zi, iar Raportul cu privire la starea Bucurestiului, domnilor
consilieri, domnule Primar,nu a fost decât un raport cu privire la starea
Primariei Capitalei (nu are rost sa ne aducem aminte detaliile acestui
raport)

A venit iata sfârsitul lunii august, iar ordinea de zi, iat-o apare,
dispare, este la fel inconsistenta , facuta doar pentru a avea ocazia sa ne
Întâlnim. Nici un cuvânt despre stadiul lucrarilor demarate de

municipalitate, nici un cuvânt despre cee97';~~~Q2 de facut În

continuare pentru dezvoltarea orasului. pe~t'r{~',a"~~'~~rt dupa cum
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avem tendinta sa o facem la mandatul anterior Adrian Videanu a adus În
prima luna de mandat 500 de milioane de euro În bugetul Primariei
Capitalei, care a facut posibila punerea În practica a proiectelor ce
trebuiau continuate si inaugurate de noul primar, domnul Sorin Oprescu:
pasajul Basarab, reabilitarea Sos. Oltenitei, a pietei Eroii Revolutiei,
pasajul Razoare, Închiderea inelului median de circulatie, construirea
soselelor de legatura cu autostrazile A 1 si A2, prelungirea bulevardelor
Timisoara si Ghencea, reabilitarea celor 4 mari parcuri ale orasului, apa
si canalizarea În zonele sarace din sectoarele 1 si 6 si multe investitii din
patrimoniul cultural al Capitalei.

Toate aceste proiecte sunt acum blocate dupa cum pare sa fie
blocata Însasi activitatea Primariei.

Cerem pe cale de consecinta si pe aceasta cale Primarului General
ca În urmatoarea sedinta a Consiliului sa ne prezinte:

1. stadiul tuturor lucrarilor aflate În curs la preluarea mandatului,
asa cum a promis si starea lor actuala.

2. propunerile de proiecte si programe macar pentru anul viitor.

Asa cum am promis, promitem si vom promite consilierii PD-L vor
sprijini toate proiectele viabile si lucrative pentru dezvoltarea orasului. Va
multumesc.

Cu permisiunea dumneavoastra o sa depun aceasta interpelare la
secretariatul sedintei.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Domnule Primar General, stimate colege si stimati colegi eu

asteptam doua raspunsuri de la domnul Primar General, am depus tot
conform Regulamentului, În scris doua interpelari acum circa o luna de
zile, iar legea spune ca fie se comunica În scris raspunsul În acest
interval, fie verbal În proxima sedinta În care ne aflam.

Se refereau, sa ca reamintesc la situatia ACM L1RTRAC, o
societatea comerciala a Consiliului General si care se afla În stare de
faliment, din câte stiam insolventa si cea de a doua interpelare depusa În
scris la Cabinet se referea la situatia privind furnizarea energiei termice
si v-am solicitat În acea interpelare sa veniti cu o propunere, cu o solutie
de ansamblu si de viitor a sistemului de energie termica din Bucuresti,
incluzând chestiunea cotului acestei energii termice. Deci nu doar
pansamente, nu doar solutii de interventie În caz de urgenta cum a fost
necesar la un moment dat, ci este necesar pe termen lung o politica, o
reforma, deci o schimbare si o viabilizare a acestui sistem. Eu la aceasta

astept~m ra~puns si sa Înteleg ca nu le aveti?cJr;n~;~~ze dar vi le-am
depus In scns.;>, // ~:',,~~ .•
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Vreau sa va spun urmatorul lucru, eu În viata mea, din meseria mea,

am Înteles ca sunt disciplinat, asa ca nu v-am raspuns pentru ca nu mi
s-a dat cuvântul. Multumesc.

- ora 14.00 se prezinta la sedinta domnul consilier general
Florescu Dragos -

Domnul consilier qeneral Costel Nedelcu
Domnule Primar General la ultima Întâlnire cu un grup de electori am

fost rugat sa pun câteva Întrebari. Ce reprezinta dosarul CICLOP pentru
ca se stie numai din presa si vor sa stie de la Primarul General, ce
reprezinta contractul DALLI, care este valoarea lui, ce investitii a facut
firma si care este câstigul Primariei Generale, ce reprezinta contractul
care a deranjat Bucurestiul În ultimele zile, cu formula 1, nici eu nu stiu
cum se cheama dar am Înteles ca este ceva secret si oamenii vor sa stie
de ce este secret pe banii lor si care este câstigul Primarie Generale În
aceasta situatie?

Universitarii de la Universitatea din Bucuresti, printre care profesori
cu renume, dumneavoastra cunoasteti o parte dintre ei sunt prodecani,
decani, rectori, prorectori au rugat ca daca tot se face acest pasaj, si
speram sa fie nu groapa centrului Bucurestiului, care a fost pâna acum ci
un centru efectiv sa Îti faca placere, chiar sa Îti dai Întâlnire În el. Daca
tot se va face si speram sa fie ceva reprezentativ pentru acest oras ar fi
bine ca sa refacem si trotuarul pornind de la Teatrul National si chiar
pâna la Palatul Cotroceni pentru ca leaga o serie Întreaga de institutii de
renume national si international: Teatrul National, PSD Bucuresti,
Universitatea Bucuresti, Palatul Cotroceni si asa mai departe.

Pentru ca tot s-a purtat timp de 3 ore problema legata de evidenta
ceea ce reprezinta domeniul public, ceea ce reprezinta domeniu al unei
administratii locale. Domnul Primar General mi-am dat seama În aceasta
institutie ca nu exista o evidenta clara a departajarii domeniu public,
domeniu public - privat, domeniu privat. Nu avem nici un cadastru
general refacut de zeci de ani În acest oras, nu avem o evidenta a
traseelor utilitatilor În acest oras si de aceea se Întâmpla asemenea
minuni când este vorba sa refacem o lucrare si ar fi bine sa o aveti În
perspectiva. Si o problema minora, destul de marunta, am solicitat
ordinea de zi ieri Într-un dosar si mi s-a spus ca nu au hârtie ca sa Îsi
faca serviciul asa cum trebuie fata de Consiliul General. Este o problema
care mi e Îmi scapa poate dumneavoastra nu va va mai scapa În viitor,
este vorba de relatia pe care o avem noi cu dumneavoastra.

Domnul consilier qenerallon Stan.··;'>·P"'''·!?~\
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Domnule Primar General se pare ca În mandatul 2008 -2012 regulile
s-au schimbat, colegii din partea stânga a salii .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Stan care este obiectul interpelarii?

Domnul consilier qeneral Ion Stan
Pai ascultati-ma fac o scurta introducere, un preludiu, nu putem sa

trecem la fapte fara preludiu. Interpelarile de regula pe vremea domnului
Videanu, erau la sfârsitul sedintei si nu aveau un ton atât de critic spre
surprinderea mea constat ca dânsul, colegul cu barbuta si aer
aristocratic este mai nou .

..... sa le inventariez eu ca banuiesc ca si dumneavoastra le-ati facut
un inventar domnul Primar, de fapt ce vroiam eu sa spun ca sa trecem si
la interpelari. Domnul Primar În ultimii 8 ani de zile ne-am tot straduit sa
aflam si noi care este inventarul municipalitatii, ce Înseamna domeniul
public, domeniul public - privat, cladiri, spatii, monumente, gradini,
parcuri, etc. Nu am primit un raspuns, eu cred ca dumneavoastra ar
trebui sa Începeti În primul rând, ati prezentat un raport privind activitatea
Primariei si ce ati gasit dumneavoastra În primele 2 luni de mandat, dar
cred ca ar trebui totusi sa continuati sa faceti aceasta inventariere, sa
stim si noi ce avem În cadrul activitatii si În subordinea Consiliului. Vreau
sa va aduc respectuos aminte ca mai este o problema care ne preocupa,
În anumite regii În subordinea Consiliului General sunt niste fosti
consilierii, unii probabil ca mai sunt si acum si reprezinta interesul
Consiliului General. Vreau sa va reamintesc ca exista o Hotarâre a
Consiliul General, domnul Primar, care obliga pe acesti domni consilieri
din 2002 sa vina sa prezinte rapoarte din 3 În 3 luni privind activitatea lor
În cadrul acestor regii care sunt În subordinea Consiliului si cu
surprindere vreau sa va anunt ca nu am vazut În ultimii 4 ani de zile nici
un fel de raport de activitate a acestor domni consilieri, fosti colegi de ai
nostri sau actuali colegi În aceste regii În subordinea Consiliului General.
Si ca si interpelare cred ca ar trebui sa tinem cont de propunerea pe care
am facut-o eu ca bucurestenii sa se simta mai În siguranta, sa
inventariem totusi daca avem posibilitatea sa gasim niste terenuri sa
facem mai multe sectii de jandarmi si mai multe statii de salvare, pentru
ca În momentul de fata sunt insuficiente cele doua datorita traficului
sufocat din Bucuresti cred ca ar trebui sa gasim locatii În fiecare sector
sa facem mai multe statii de salvare si sectii de jandarmerie si de politie
eventual pentru siguranta cetatenilor .

• , ,>~
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Înteleg ca l-ati interpelat pe domnul Primar vis a vis de inventarul
Primariei Municipiului Bucuresti, rapoartele celor care au participat la
consiliile de administratie si cereti domnului primar sa faca mai multe
statii de jandarmi În Bucuresti. Ca sa c1arifica care a fost interpelarea.

Domnul consilier qenerallon Stan
Am spus domnule Primar si acum la ultima sedinta ca nu ar fi rau

tinând cont de la acel divergent care a aparut între noi si colegii de la
PD-L privind spatiile pentru medici si am spus ca daca tot dam
posibilitatea acestor medici sa cumpere aceste spatii pentru ca trebuie
sa avem posibilitatea sa avem mai multe optiuni unde mergem sa ne
tratam, haideti sa inventariem daca avem posibilitatea sa facem si mai
multe statii de salvare, sa fie În interesul bucurestenilor, mai multe locatii
sunt doar doua, respectiv PULS si Salvarea dupa Eminescu si atunci am
zis sa facem În fiecare sector. Este o initiativa pe care domnul Primar ar
trebui sa o puna dânsul la Îndeplinire sa gaseasca posibilitatea si
locatiile necesare. Iar locatiile privind jandarmeria si mai multe sectii de
politie le facem În slujba cetateanului sa se simta mai În siguranta, ca
asta vor cetatenii.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Deci l-ati interpelat ca sa gaseasca spatiile?

Domnul consilier qenerallon Stan
Sa gaseasca solutii ca sa faca aceste lucruri.

Domnul consilier general Doru Giugula
Domnul Murg nu ne mai cenzurati, nu ne mai comentati, nu facem

dialog cu dumneavoastra, daca nu Întelegeti ceva ne spuneti scris si va
raspundem scris. Interpelare, aceasta a fost preludiu, domnule Primar
General este foarte bine venita aceasta discutie pe inventarul
patrimoniului si pe inventarul contractelor. Stiu ca si la sedinta din luna
iulie, când ne-ati prezentat prima forma a acestei inventarieri ati
mentionat ca sunteti numai În prima faza la un prim capitol, iar daca tot
ati Început sa scormoniti În lada de gunoi din aceasta Primarie va rog ca
sa precizati În acest raport pe care l-a cerut colegul de la PD-L de ce a
fost aprobat prin act aditional de catre fostul Primar General, pasajul de
la Piata Obor care subtraverseaza Serban Voda, care pleaca de nicaieri
si ajunge nicaieri. De asemenea daca tot ati fost criticat pentru ca nu ati
raspuns la o interpelare scris În timp de 15 zile de când a depus hârtia,
va rog când faceti aceasta evidenta si rememorare a celora care nu s-au

raspuns de catre consilierii generali, va rog sa îmi raspundeti si mie la
cele 82 de interpelari depuse pe vremea domnului Videanui s~\lacele 160
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depuse pe vrea celui care a fost Înaintea lui Videanu si nu am primit
raspuns nici pâna acum. Va multumesc.

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
Întrebarea va fi foarte scurta si anume este adevarat ca RATB nu

are fonduri pentru alocarea motorinei În asa fel Încât autobuzele RATB
sa circule cu aerul conditionat pornit? Ca sa fac numai un minut
justificarea acestei cereri este urmatoarea, la Întrebarea aceasta pusa
unor soferi, chiar de catre niste colegi consilieri raspunsul a fost nu avem
motorina alocata pentru a merge cu aerul conditionat pornit si o a doua
constatare a mea personala pe care v-o aduc la cunostinta, este ca
acum 2 saptamâni la Sibiu eu m-am Întâlnit cu 10 sau 12 autobuze
RATB goale care veneau din Germania cu numere de Germania rosii si
care circulau goale spre Bucuresti. Din Germania pâna În Bucuresti a
fost posibil sa suportam motorina si nu s-au putut Încarca pe tren, dar nu
avem motorina pentru a porni aerul conditionat. Întrebarea este atunci de
ce am mai cumparat cu aer conditionat 500 de autobuze mercedes cu
banii jos? Multumesc.

Domnul consilier qeneral Mircea Rizoiu
Vreau sa adresez o interpelare presedintelui de sedinta si În egala

masura dumneavoastra colegilor mei din sala. Vreau sa va spun ca În
afara de faptul ca am venit prin intermediul unui partid aici, vreau sa va
spun ca toti, inclusiv dumneavoastra si eu În egala masura suntem
trimisi de oameni, de cei care traiesc În Bucuresti. De trei sedinte pe
care le-am avut pâna acum, comportamentul nostru si nu fac diferenta
Între unii si altii, as spune ca este regretabil. V-as ruga sa Întelegeti ca ar
fi foarte interesant ca cei care stau În spate si care sunt din partea
cetatenilor Bucurestiului duc acest mod de lucru al nostru mai departe si
va rog sa ma credeti am toate motivele sa Îmi fie rusine.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am sa ÎI rog pe domnul Primar General, În masura În care doreste,

sa dea raspunsurile cuvenite.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Eu am Încercat sa sintetizez Întrebarile dumneavoastra si sa

gasesc o logica a prezentarii.
În legatura cu Raportul pe care l-am promis În continuare, atunci nu

stiam ca va trebui probabil mai mult timp pentru a decela toate lucrurile

care au fost facute dea lungul timpului, adica9~'I~~1 celor 4 ani de
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zile În Primaria Generala. Am ajuns la concluzia ca trebuie sa trecem din
una În alta si nu este suficient stadiul de terminate a Primariei sa va
comunic o data, sa va comunic ca toate sunt Întârziate, sa va comunic
ca unele lucrari au Început dea lungul timpului fara finantare, sa va
comunic o serie Întreaga de distorsiuni si de mariri a indicilor tehnico 
economici produce la cerere. Toate aceste lucruri am sa vi le comunic,
dar am sa vi le comunic În momentul când În spatele afirmatiilor mele
stau dovezile scrise, pentru ca lucrurile asa s-au Întâmplat si nu altfel, si
le veti auzi aici. Mai mult decât atât, toate contractele vor fi puse pe site,
exact În ziua când va voi raporta rezilierile de contracte, motivele si asa
mai departe. Mergem mai departe În privinta repartizarii spatiilor veti
beneficia domnilor consilieri de lista integrala, cum si cine le-a dat În
detrimentul oricarui bun simt de pastrare a legalitatii, va voi arata cum s
au facut scoli de dans si maniere elegante si acolo functioneaza cu totul
altceva.

Veti auzi toate aceste lucruri, va rog În schimb sa Îmi permiteti
domnilor consilieri ca În momentul În care vin În fata dumneavoastra si În
fata bucurestenilor sa vin cu toate lucrurile bazate pe dovezi, pe fapte
altfel nu producem decât un discurs electoral.

În legatura cu cei 500 milioane adusi de domnul Videanu În primele
luni de mandat, reformulez domnul Videanu i-a adus dupa 7 luni de
mandat. Doi acesti bani au stat un an jumatate, ei au produs dobânda 3
lei si atunci când a Început sa curga obligatia de a returna creditul,
creditul era de 5 lei. În acel moment s-au adunat o sumedenie de
proiecte, unele bune de altfel pe care am de gând sa le continui si va voi
prezenta si care sunt aceste obiective, dupa sedinta care v-a urma
acestor cerinte ale dumneavoastra pentru ca sa stim totul despre
Primarie.

În legatura cu ACM L1RTRAC, societatea este În analiza, RATB este
În analiza pentru ca nu vreau sa ma ante-pronunt s-a dorit falimentarea
acestei ACM L1RTRAC asa cum s-a dorit si falimentarea a doua sau trei
firme considerându-Ie si punându-Ie eticheta de capusa la timpul
respectiv. Va voi prezenta Hotarârile de Consiliu care au concurat la
dizolvarea acestor societati.

În legatura cu solutia pentru energie pe timp lung, as vrea sa
întelegeti ca acolo preocuparea conducatorilor institutiei de când am
preluat mandatul de Primar este una singura sa plateasca Oprescu 5000
miliarde care vin din istorie si sa faca o Hotarâre de Consiliu astazi,
necesara de altfel ca sa putem sa primim 180 miliarde lei vechi de la
Guvern datoria Guvernului catre noi, ca sa putem sa temperam datoria.
Când se vorbeste de solutii În energie, se vorbeste fara sa se tina seama
de urmatorul lucru stimate domnule consilier,acela ca la vremea
respectiva noi am aprobat aici În CGMB o,.~erieTntr~ga de aberatii si. /v'
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am sa dau suport tuturor afirmatiilor mele, În ceea ce priveste acest
lucru, acolo nu s-a Întâmplat nimic de 11 ani domnule consilier, acolo nu
s-a facut nici un fel de reabilitare, acolo au disparut 7 milioane, moral
vorbesc nu pe hârtie, pe hârtie sunt toti la locul lor, asta s-a Întâmplat În
aceasta onor respectuoasa regie si va voi comunica si masurile care se
impun dupa care ne asezam la masa si discutam despre solutii de
energie ale Bucurestiului facute cu oameni care au verbul la Îndemâna
mai mult decât mine, decât dumneavoastra, mai mult si Îndraznesc sa o
spun dupa 2 luni de zile, decât unii care au actionat la nivelul conducerii
companieI.

În legatura cu dosarul CICLOP suntem În faza de a intra În instanta
alaturi de proprietarul care a existat pâna În 1993, adica Primaria
Municipiului Bucuresti, statul, ca parte În acest proces pentru a putea sa
pastram, atentie, sa pastram ceea ce mai are Înca CICLOP pentru ca
altfel În fiecare an aproape, sigur eu exagerez, nu În fiecare an, la
fiecare 7, 8 luni de zile se gasea cineva care mai ciuntea din patrimoniul
CICLOP.

În legatura cu dosarul DALU, semnasem, si Îmi pastrez semnatura,
primele forme de reziliere, a existat dorinta expresa a avocatilor de a
face si partea financiara, de a analiza si partea financiara a datoriilor
catre Primaria Capitalei si daca platile s-au facut În concordanta si la
timp. Dupa ce voi termina, pentru ca stiti si dumneavoastra ca aceasta
reziliere se va face În instanta, dupa ce voi termina cu acest lucru În
primele zile voi actiona În sensul de a prelua o serie Întreaga de parcari
conform contractelor, de fapt este un singur contract care este Întarit de
vreo zece sau unsprezece acte aditionale.

În legatura cu refacerea trotuarului Între Universitate si Palatul
Cotroceni este o observatie pertinenta, as vrea sa Întelegeti ca nici pâna
astazi nu am reusit sa aflu, În doua luni jumatate cine a pus Împietatile
alea de banci construite undeva În epoca de piatra, sau probabil mai
sunt functionari În Primarie care mai tin actele În sertare. As vrea sa
Întelegeti ca atât de multe lucruri ies la iveala si merg În cascada unu
dupa altul Încât credeti-ma ca sunt În stare sa spun o poveste de 1001
de nopti, da nu din povestile Închipuite ale Seherezadei si daca veti dori
pornim de la fostii primari ai capitalei pâna la penultimul, asa cum si altul
care va veni dupa mine dupa 12 ani, va spune si va vorbi despre
perioada dumneavoastra Împreuna cu Oprescu. Sper sa nu ne fie rusine
niciodata si sa putem sa avem verbul la Îndemâna pentru a arata ca,
comportamentul consilierilor generali si al Primarului General si al
aparatului Primariei s-au schimbat si de altfel atunci când voi tine
raportul În fata dumneavoastra va voi prezenta si propunerea de
organigrama si va voi prezenta si de ce este necesar..,sa fie aprobata de
dumneavoastra. Nu am nici un fel de apasare legata:'t\~ recrudescenta
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activitatilor politice, sunt acte pur administrative, pe care vreti
dumneavoastra, nu vreti dumneavoastra, ele se impun a fi aprobate.
Este foarte drept de dumneavoastra, doriti sa o transformam Într-un circ
si sa ne Întoarcem În urma cu ceva timp, este optiunea dumneavoastra.
Eu va spun respectuos ca nu am sa intru niciodata În acest joc si am sa
explic de câte ori va fi nevoie de ce set nevoie de a schimba acest
aparat, de la radacini vechi pâna la ceea ce înseamna constituirea unui
aparat care sa ma sprijine. Nu toti oamenii sunt rai În Primarie, nu toti
oamenii sunt neprofesionisti în Primarie, dar vom discuta la vremea
respectiva.

În legatura cu "nu se cunosc traseele de utilitati", da nu se cunosc.
Va informez ca Primaria atunci când are nevoie de a cunoaste un traseu
de utilitati se adreseaza domnului inginer Boboc, care are acasa la
dânsul baza de date pe care o are din 1991 si marile noastre proiecte la
Primarie se petrec în felul urmator, când ajung În faza de SF, se duc la
domnul Boboc si platim o taxa prin Primarie care ne vorbeste despre
faptul ca la 30, 40 metrii nu s-a gasit nimic, de unde dânsul trage
concluzia ca stramosii nostri au cunoscut telegraful fara fir. Asa se petrec
lucrurile cu baza de date a Primariei si de aici pot sa va spun o multime
de povesti, care nu sunt povesti, din pacate se Întâmpla În momentul În
care noi suntem aici În sala În sedinta si discutam despre ele.

În legatura cu patrimoniul, stimati colegi nu s-a vrut sa se comunice
niciodata inventarul acestui patrimoniu. Ma uit de 2 luni, de 3 luni, revad
oameni care au mai fost consilieri care au avut functii importante, va
spun respectuos ca fariseismul este mare, atât vreau sa spun fariseismul
este mare si fariseismul se Îndreapta În felul urmator "domnule primar de
ce nu stim patrimoniu?", nu stim pentru ca nu vrem domnilor, sau pentru
ca nu s-a vrut sa se stie. De ce nu s-a vrut? Sunt 1O puncte pentru care
nu s-a vrut. Doriti sa le auziti? Le veti auzi.

Mergem mai departe, statii de salvare. Domnul consilier general
vreau sa va spun ca am avut o discutie cu domnul ministru al sanatatii
care În mod normal pâna În acest moment trebuia, conform promisiunii ,
sa descentralizeze ceea ce dânsul a recentralizat cu multa seriozitate În
asa fel încât tot corpul medical a tacut din gura dupa ce a disparut din
conducerea spitalelor o serie Întreaga de oameni de altfel oameni
normali la cap. Domnul ministru si-a afirmat disponibilitatea de a da
aceste spitale municipiului, adica comunitatii, vreau sa spun ca asa este
normal peste tot. Acum am început cu frectii de duda si cu elemente ....,
este o convorbire colocviala si În acelasi timp usor chirurgicala, asa ca
daca supara pe cineva poate sa îmi faca o interpelare. As vrea sa
Întelegeti ca mai mult decât atât conceptia Ministerului Sanatatii este
aceea ca, de fapt este conceptia subsecretaruluid6., ~t~t, este vorba de
domnul Arafat, care dintr-o poveste istorica stie"·sJ\.\ca Ecaterina-', '-',,':t
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Teodoroiu a murit sublocotenent. Deci, dânsul doreste sa uneasca
ambulanta cu SMURD-ul si daca se poate jumatate de soseaua de la
intrare si de la iesire din Bucuresti sa o punem la dispozitia unor statii
interplanetare de interventie imediata, iar când nu au aia ce face se
Învârtesc În cerc ca sa poata sa rezolve aceste probleme. Terminând cu
gluma si vorbind serios am mers pâna acolo Încât i-am spus domnului
ministru, respectuos, ca spitalele daca le preluam, le preluam În
Întregime, pentru ca e nevoie totusi de reformarea lor, le preluam cu
fondurile respective si sa ne întelegem, care fonduri? Fondurile pentru
aparatura de Înalta tehnicitate. Restul sunt prin serviciile medicale de la
Casa de Asigurari de Sanatate, nu au nicio legatura cu bugetarea cumva
din minister si Îmi este greu sa va promit. Eu va promit ca fac statiile de
salvare ale Primariei. Asa cum au râs de mine despre autostrada si au
spus ca nu este posibila autostrada suspendata, va spuneam data
trecuta ca unul dintre viceprimari, cu multa amabilitate mi-a dat un plan
al acestei autostrazi, situata cam În aceleasi locuri de care vorbeam si
eu În campania electorala, plan Încheiat În 2006 si facut Împreuna cu o
firma ruseasca. Am ramas mirat pentru ca era una dintre prioritati, de ce
nu a vrut sa se vorbeasca, dintre prioritatile de rezolvare a circulatiei,
fiindca domnul Popa Ionut era În concediu si nu aveam cu cine sa ma
consult imediat l-am asteptat sa vina sa ma consult cu dânsul, am mai
facut-o Între timp si cu cei de specialitate În asa fel Încât sa Încerc, nu sa
Încerc si sa si reusesc sa va prezint acest proiect, daca dumneavoastra
veti considera sau nu si În acelasi timp sa ÎI prezint bucurestenilor.

În legatura cu pasajul Serban Voda, care Începe de nicaieri si merge
nicaieri, vreau sa va explic ca nu am ajuns la amanunt. Nu am ajuns sa
stiu ce Înseamna nicaieri si de ce a fost facut, probabil ca în lunile
urmatoare o sa ma lamuresc si eu, nu cred ca este un punct important
acum de a pierde timpul cu analize de genul acesta, sunt multe altele.

Este adevarat ca nu au fonduri pentru motorina? Nu, nu este
adevarat ca nu au fonduri pentru motorina, la trei saptamâni de când am
Început exercitarea mandatului am adresat RATB o scrisoare clara prin
care opream licitatiile. Domnul director general la vremea respectiva nu a
Înteles acest lucru, l-am rugat sa faca licitatii pentru a nu pune În pericol
transportul În comun din 3 În 3 luni de zile. Domnul director s-a facut ca
ploua si domnul director general si a facut licitatie pentru 1 an de zile, a
facut licitatie pentru 140 milioane euro. Sunt În faza În care l-am Întrebat
pe domnul director ce s-a Întâmplat acum de 1 luna de zile când preturile
au scazut la benzina. Preturile care au scazut la benzina calculate la
momentul încheierii Iicitatiei face ca sa fie responsabil pentru o serie
întreaga de milioane de euro, o bagatela fata de banii care s-au triplat În

constructii si asa mai departe. Asta s-a Întâml;}~,pu motorina. Deci
contractul functioneaza, este facut, dânsul mi~a fâP,âAA! În ultimul timp.;;e~..."'~tr,i ,.' ~->c-

: .... i'.:. /~. ----------



ca este facut pe preturi fixe. E posibil sa fie cum mi-a spus dânsul, dar În
orice caz o sa verificam si lucrurile astea, asa ca asta s-a Întâmplat cu
motorina. Nu "nu avem motorina", avem motorina sa ne punem si În cap,
trebuia facuta licitatia, de fapt ca multe licitatii care s-au facut si Înainte
cu o luna de zile de terminarea alegerilor. Doriti sa le ascultati si pe
acelea, le veti asculta. Autobuzele cu numere rosii care vin pe roti, nu
avu venit nici un fel de autobuze la RATB, erau probabil din privat,
mergeau probabil În sectorul privat, autobuzele care erau cu cifre rosii,
nu au venit niciun fel de autobuze În ultimul timp, asa ca cred ca acolo
este o confuzie. Va rog sa ma iertati daca nu am reusit sa fiti satisfacuti
de raspunsurile mele, va stau la dispozitie oricând cu raspunsul la
întrebarile pe care dumneavoastra le doriti. As vrea sa întelegeti ca merg
pâna În pânzele albe si aceea de a defrisa toate aceste chestiuni. As
vrea însa sa întelegeti ca îmi este foarte greu este o activitate de 8 ani,
10 ani, 18 ani, una peste alta, unele vin din istoria noastra Îndepartata, În
asa fel încât îmi este greu sa mai si gasesc unele, va spuneam data
trecuta, si acum am certitudinea, 1500 continute de dosare de la legea
10 au disparut. Au disparut În Primaria Capitalei, toata lumea spune ca
nu le-a preluat, si de ce fac lucrurile acestea? Fac aceste lucruri pentru
ca nu am sa ma Încarc niciodata, În semnatura de descarcare morala si
materiala În acelasi timp cu primarul dupa care am urmat eu, pentru ca
eu nu am chef sa raspund pentru lucruri pentru care trebuie sa raspunda
altii. Nu ma refer neaparat la primar, ma refer la toti cei care au Întocmit
acte în aceasta Primarie, pentru ca, si cu asta va promit ca am terminat
ca sa nu va plictisesc, toti În aceasta Primarie au partea de lipsa a
responsabilitatii , sufletului meu, ca prieten de alta orientare politica
decât am fost eu, care mi-a spus asa, dati-mi mie sarcina asta, mai am
circuitul, o pasam la celalalt si noi plecam În concediu. Nu, nu am sa
admit niciodata si am sa raspund pentru absolut toate faptele mele,
pentru ordinele, pentru dispozitiile date de mine, dar niciodata nu am sa
raspund pentru felul cum au Înteles altii sa procedeze si nu am sa
raspund niciodata.

În legatura cu circuitul, circuitul a plecat nascut strâmb din anul
2006, cu scandal cu discutii. Mi s-a spus ca exista o Hotarâre de
Consiliu, care spune asa Consiliul aproba desfasurarea, conlucrarea cu
firma B&C, atunci la vremea respectiva aproba aceasta colaborare si
apoi sa i se prezinte Consiliului conditiile în care se tine, cum se tine, etc.
Hotarârea era caduca, nimeni nu mi-a spus acest lucru, decât În
momentul când m-am întâlnit cu comisia de organizare, pentru aceasta
si-a primit pedeapsa domnul director Ancuta, pentru lipsa si dorinta de
informare, eu asa am considerat-o. Daca gresesc nu Îmi cer scuze

nimanui, pentru ca asta a fost. Am facut acest circU~~lintr-un singurmotiv, din respect pentru imaginea Bucurestiului, de,f~,~l~ ca ea a fost. I .1
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preluata de o sumedenie de televiziuni, de faptul ca Îmi aduc aminte ca
am Început discutia cu personajul principal care organiza acest joc, fara
sa stiu ceea ce se afla În spate si i-am spus sa puna mâna pe o lista sa
o desparta În doua si sa spuna ce crede el ca are nevoie de sprijin ca sa
poata sa faca asta, ce a mers prost, ce a fost bine. L-am rugat sa
organizeze o serie întreaga de spectacole pentru cei care nu sunt
interesati, pentru copii, pentru tineri, pentru batrâni, pentru adulti. Mi-a
promis ca o face, etc. Am Încredintat acest lucru viceprimarului, fara sa
Îmi absolv, pe o lege care Îmi permitea si Îmi dadea dreptul la
evenimente. Întelegerea banilor care sa se întoarca În Primarie, pentru
ca Primaria nu a cheltuit aici nimic, suma este În jur de 250 mii euro, la
fel ca si data trecuta. As vrea sa Întelegeti Însa ca pentru anul viitor va
voi prezenta formele de colaborare, de genul acesta, pentru ca
Hotarârea Consiliului sa poata sa consfinteasca daca doriti sau nu doriti
sa se tina aceste curse În Bucuresti. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumim domnule Primar General, este bine ca avem

procesele verbale ale sedintelor, vom putea sa vedem dinamic
rezolvarea problemelor Bucurestiului.

Trecem la punctul 1 de pe ordinea de zi proiect de hotarâre privind
rectificarea bugetului propriu al municipiului Bucuresti pe anul
2008.

Rog pe presedintele Comisiei Economice sa ne prezinte. Domnul
Giugula repet colegii doresc sa cunoasca detalii, daca dumneavoastra
nu doriti .....

Domnul consilier qeneral Mircea Raicu
Rectificarea bugetului consta de fapt în majorarea capitolului

42.0232, care înseamna subventii pentru compensarea cresterilor
neprevizionate ale pretului la combustibil si se refera la sumele care
trebuiau sa vina de la bugetul statului pentru diferenta de subventie la
caldura. Comisia a dat aviz pozitiv si totul este ok.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Daca Îmi dati voie, ma vad dator sa fac o precizare sa nu Înteleaga

cineva ca rectifica rea de buget al Consiliului, al Primariei este aceasta,
aceasta a fost facuta de urgenta tocmai pentru a putea sa primim suma
si la rândul lui RADET sa o poata folosi În tamponarea costurilor. Ideea
este de a astepta, daca nu, nu mai asteptam si rectificarea generala,
avem termen 45 de zile sa putem sa o facem, daca nu mai mult decât
atât, o serie Întreaga de colegi de ai dumneavoastra au venit cu o serie



întreaga de proiecte, proiecte pe care doresc sa stiu daca putem sa le
începem sau nu din punct de vedere financiar. Ele sunt destul de multe
si atunci saptamânile astea care au trecut asta am facut, încercând
putin, sa începem unele dintre proiectele propuse de colegii
dumneavoastra, propuse de viceprimarul Ionescu, în asa fel încât sa
putem sa le dam suportul financiar, si asta veti auzi la rectificarea de
buget. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va supun la vot proiectul de hotarâre privind rectificarea

bugetului propriu al municipiului Bucuresti pe anul 2008
Cine este pentru? majoritate de voturi (52), împotriva ? O voturi,

abtineri? O voturi
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi Proiect de hotarâre
privind alocarea din fondul de rezerva al bugetului propriu al
municipiului Bucuresti a sumei de 1.000.000 RON pentru acordarea
unui ajutor judetelor Suceava, Maramures, Neamt, Botosani

Domnul Vaii Mircea, stimate domn este dreptul fiecarui consilier sa
îsi exprime opiniile.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Am un singur aspect, îi multumim domnului Primar General ca a

promovat acest proiect care apartine grupului de initiativa PD-L si PNG,
nu asta conteaza dar as vrea sa îl rog pe domnul Primar General un alt
aspect, domnul Stan ascultati-ma, este vorba de a majora aceste sume
fiindca nenorocirea s-a produs în continuare si daca fondul bugetar
permite sa dublam aceste sume.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
As vrea sa va spun urmatorul lucru, într-adevar în momentul când

am pregatit hotarârea gândindu-ma ca trebuie sa facem un gest si sa va
propun acest lucru, am constat ca dumneavoastra grupul de initiativa ati
propus aceasta hotarâre pe care am promovat-o În acest moment În
limita sumei pe care am avut-o. Eu sper sa pot sa îmi promovez si eu
hotarârea a grupurilor reunite pe care le reprezint, cu ghilimele, asa fel
Încât peste o luna de zile când acei oameni vor avea nevoie de sprijin în
continuare, sa primeasca acest sprijin si sa nu se opreasca numai la
acest miliard pe care putem sa îl acordam.

Domnul consilier general Doru Giuqula



Când faci un act de caritate nu te bati cu caramida în piept sa arati
ca l-ai facut si celor care îl primesc sa le fie rusine sa îl primeasca.
Actele de caritate, de calitate si facute din inima se fac de cei care nu se
anunta în general. Este o activitate, dumneavoastra ati facut o propunere
si toti bucurestenii platesc acest act pe care noi întelegem sa îl sustinem,
este vorba de modul în care o facem, daca vreti sa îi înjositi spuneti-le ca
ati facut-o dumneavoastra, daca vreti sa îi ajutati, faceti-i sa primeasca
banii cu demnitate în saracia si nenorocirea lor.

Doi aceasta propunere de a dubla instantaneu suma domnule
Primar nu este decât o capcana pentru a va face sa cheltuiti niste bani
pe care nu îi aveti si a încerca sa faceti promisiuni politicianiste, este o
rusine domnule. Când va fi cazul vom face aceste propuneri si vom
aduce sponsorizari ca sa sustinem o asemenea cauza.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Domnule Giugula ati fost cumva în zonele afectate în oricare din

judete? Ca atunci nu mai puneati asemenea întrebari, eu am spus daca
se poate, daca nu se poate, data viitoare într-adevar., dar nu veniti cu
asemenea afirmatii pentru ca nu ati fost acolo.

Domnul consilier qeneral Ion Stan
Ma vad nevoit sa îl completez pe colegul Giugula si sa am o replica

la colegul Valentin. As vrea sa îl întreb câti bani ati dat pe la teledon sau
câti bani ati dat dumneavoastra personal? Pai va spus-o domnul Giugula
si trebuie sa v-o repet si eu, dumneavoastra puteti dubla suma asta cu
tot ce înseamna colegi dumneavoastra si o poate face oricine, prin
sponsorizari, sau prin proprii banii. Altceva vroiam sa spun domnul
Primar, s-a votat, a vazut si presa dumneavoastra aveti la îndemâna un
instrument foarte puternic. Este un drept de drept, cel care initiaza un
proiect de hotarâre are si dreptul sa îl retraga, deci dumneavoastra cred
ca ati gresit putin când ati cerut acordul Consiliului sa scoate-ti dupa
ordinea de zi, puteati sa spuneti pur si simplu, Eu, Sorin Oprescu, Primar
General scot de pe ordinea de zi aceste puncte pentru ca sunt în
neconcordanta cu anumite hotarâri si nu trebuia sa le mai supunem la
vot, pentru ca am ajuns în situatia ca este a patra sedinta în care nu
votam nimic. Am avut sedinta când nu s-au votat spatiile pentru doctori
ca nu au vrut colegii nostri. Acum avem situati ca nu sunt de acord cu
corpul de arhitecti pe care i-ati propus dumneavoastra si asa o sa fie
sedintele în permanenta la Bucuresti, daca nu suntem mai punctuali.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Stan cred ca nu ati înteles propunerea colegului, îl rugam pe

domnul Primar sa se alature initiativei noastre,gsta·~·,t~~~
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Domnul consilier qeneral Draqos Florescu
Este adevarat ca nu am mai venit demult la sedinta, Îmi cer scuze

dar am fost plecat din Bucuresti. Vreau sa subliniez, ca acesti bani vin
din partea bucurestenilor, dar sigur putem face si noi un gest ca sa
donam o parte din indemnizatia noastra pentru aceste judete si atunci va
veni din partea noastra, dar În rest acesti bani vin din partea
bucurestenilor.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Aveti vreo propunere În acest sens?

Domnul consilier qeneral Draqos Florescu
Fiecare cât doreste, jumatate, o indemnizatie, doua indemnizatii.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Supun la vot proiectul de hotarâre privind alocarea din fondul de

rezerva al bugetului propriu al municipiului Bucuresti a sumei de
1.000.000 RON pentru acordarea unui ajutor judetelor Suceava,
Maramures, Neamt, Botosani

Cine este pentru? majoritatea (52) voturi , Împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi

Acest proiect a fost adoptat.

Supun la vot , stimate domn ati avut cuvântul am zis .

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Îmi pare rau ca nu ma cheama Mircea Valentin ca sa vorbesc când

vreau În acest Consiliu dar acum va cer cuvântul

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va rog domnule Horia Scarlat, cred ca minutele adunate pe care

le-ati avut În fata Consiliului astazi sunt probabil cele mai multe pe
aceasta tema cel putin. Va rog domnul Scarlat.

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Domnul Secretar va rog frumos sa ne informati din punct de vedere

legal, daca Primarul În momentul În care solicita, ca initiator al unui
proiect, scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului numarul trei si
proiectului numarul patru, se mai poate supune la vot? Sub ce forma
legala?

Domnul Secretar General - Tudor Toma/
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V-as Întreba ceva, când se propune introducerea pe ordinea de zi
a unui proiect nu se trece prin votul Consiliului?

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
În momentul când a fost retras de pe ordinea de zi, Înainte.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Exact asta va spuneam, ordinea de zi a Consiliului General se

modifica cu votul Consiliului, Într-adevar domnul Primar are initiativa de a
introduce, de a retrage, precum si dumneavoastra În calitate de consilieri
aveti, va rog sa ma lasati sa finalizez,toate propunerile referitoare la
ordinea de zi se fac Înainte de a se vota ordinea de zi de catre plenul
Consiliului.

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Ok, dar Înainte de a se vota ordinea de zi si-a retras cele 2

proiecte.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Care urmeaza sa fie votate de catre consilieri.

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Pai daca au fost retrase, cum urmeaza sa fie votate?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu stiu daca procedural va este foarte clar. Daca va este clar

Înseamna ca nu aveti Întrebari.

Domnul consilier qeneral Horia Scarlat
Va rog frumos sa Îmi dati art. de lege .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Scarlat, ordinea de zi pe care ne-a propus-o domnul

Primar General pentru aceasta sedinta a fost pusa pe site vinerea
trecuta, este publica, este afisata si aici la sediul Primariei. Prin votul
nostru, al Consiliului General, am respins propunerea de scoatere de pe
ordinea de zi, prin votul Consiliului General În integralitatea lui.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Deci art. 43, ca sa raspund domnului Scarlat, ordinea de zi a

sedintelor se aproba de Consiliul Local la propunerea celui care, În
conditiile art. 39, a cerut Întrunirea Consiliului. Dec;iseaproba ordinea de
zi, int~oducerea sau retragerea unor puncte de pe ordinea'1î,~zi , daca

\
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îmi permiteti, avem o ordine de zi propusa si de pe aceasta ordine de zi
se propun sa se scoata, sau sa se adauge, asta face Consiliul aproba
ordinea de zi, scoaterea sau adaugarea acestor proiecte. Va multumesc.

Domnul consilier Qeneral Daniel Fuciu
Stimati colegi, vad ca ne aflam într-o eroare cu privire la rolul

nostru aici. Atrag atentia colegilor nostri, ca trebuie sa puna mâna si pe
carte, si trebuie sa puna mâna pe carte în materia dreptului administrativ
si sa ia cuvântul si atitudinea atunci când se impun si la momentul în
care se impun, nu sa blocheze desfasurarea sedintelor Consiliului când
au domniilor lor pofta. Este nenormal si anormal sa fragmentam o
sedinta de Consiliu, ca ne aducem aminte din 2 în 2 min ca s-a votat,
sau nu s-a votat, sau nu s-a votat cum trebuie. Domnul Scarlat va rog sa
va puneti la punct cu materia dreptului administrativ, de astazi înainte sa
interveniti numai atunci când este cazul.

Domnul consilier Qeneral Doru Prioteasa
Pe mine ma pune pe gânduri insistenta domnului Scarlat, si de

aceea va rog sa votati emiterea acestei cereri, este doar o cerere,
Guvernul, daca vrea va constata ca acolo se încearca ruperea unui parc,
monument istoric, clasa A, în 2 bucati, nu stiu de ce trebuie sa vedem
daca sunt PUZ-uri, si ce se întâmpla acolo, nu înteleg de ce vrea
aceasta rupere comuna Mogosoaia, a parcului monument istoric, deci va
rog sa vota ti. Domnule Purcarea, este un lucru foarte important, este un
monument al nostru, Bucurestiul beneficiaza de turism pentru acest
monument si plus ca este vorba de cultura noastra, istoria noastra în joc
si toata lumea vrea sa dea 12 ha, sa le ia cineva de acolo sa îsi faca
proiecte imobiliare, Deci, atentie, grupul PD-L va face catre Guvern, în
speta prim-ministru si ministrul culturii o scrisoare si va cere sa sustina
aceasta cerere de emitere a hotarârii, daca nu votati o vom face oricum,
sa verifice ce se întâmpla acolo, pentru ca însusi Guvernul, în mai cred
ca a facut o ilegalitate. Noi de ce ne ferim asa, nu avem nicio
responsabilitate? Mai ales când observam ce se întâmpla? Si vom trimite
aceasta si presedintelui consiliului Judetean Ilfov si bineînteles îl rugam
pe domnul Prefect sa urmareasca aceasta cerere, daca nu macar
legalitatea ace s-a întâmplat acolo, pentru ca institutia în sine, Centrul de
Cultura este sub îndrumarea noastra si sub verificarea domnului Prefect
si sa urmareasca ce se întâmpla acolo.

Domnul consilier Qenerallon Stan



Domnul presedinte de sedinta, banuiesc ca am înteles bine, cele
12 ha sunt deja intabulate de primaria Mogosoaia, domnul viceprimar de
la Mogosoaia ne-a spus ca pe acolo s-au dat si niste autorizatii de
constructie cu avizul Ministerului Culturii, pai despre ce vorbim? Deci eu
am rugamintea la dumneavoastra,daca ma ascultati domnul presedinte
sa trecem mai departe ca este târziu.

Domnul consilier general Mihai Atanasoiaiei
Ma vad obligat ca jurist sa clarificam o chestiune, faptul ca cineva

fie el stat, fie persoana fizica, fie persoana privata, este intabulat, haideti
sa nu ne prevalam de cuvântul intabulare, faptul ca cineva este intabulat
nu înseamna ca dreptul sa este un drept valid. Se poate intabula cineva
si pe baza unui act care ulterior va fi anulat. Va rog sa nu ne prevalam
de faptul ca este intabulat, ca s-a emis o ordonanta, poate fi o ordonanta
gresita si intabularea sa îsi urmeze cursul ei.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Vroiam sa va comunic doar, eu când am spus ce am spus la

începutul sedintei, cu responsabilitatile si analizele am stiu de ce spun
lucrurile acestea si am încercat sa vi le transmit si dumneavoastra. Este
intabulat într-adevar, dar este intabulat pe o Hotarâre de Guvern din anul
2002, Parcul si Palatele Brâncovenesti se afla conform HG 1705/2006,
aflata la acest moment în vigoare, se afla în domeniul public al statului,
deci în aceste conditii noi vom fi nevoiti sa atacam aceasta chestiune., ,

Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Supun la vot proiectul de hotarâre privind Înaintarea catre

Guvernul României a solicitarii de emitere a unei Hotarârii de
Guvern privind trecerea unei suprafete de 12 ha., aflate În Parcul
Mogosoaia, din domeniul public al statului si administrarea
Consiliului Local Mogosoaia În domeniul public al municipiului
Bucuresti si administrarea Centrului de Cultura Palatele
Brâncovenesti de la Portile Bucurestiului din Mogosoaia.

Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 20 voturi
(Berbecaru A., Boaja M., Câmpurean M., Draghici A., Giugula D.,
Nedelcu C., Paduraru A., Popa M., Rizoiu M., Stan 1., Tapardel A.,
Mihailescu 1., Georgescu B., Meran D., Purcarea S., Poterasu C., Alexe
F., Tanase G., Nitu R., Grigoresc R.)

- Domnul Scarlat Horia nu si-a exprimat votul -
Acest proiect de hotarâre a trecut.



Este o solicitare nu este o decizie patrimoniala, deci daca
Prefectura doreste sa o atace, o poate ataca.

Stimati colegi reprezentantul Prefecturii este În sala, daca doreste
sa atace acest punct, nu are decât sa o faca.

Domnul Vasilache Florin - reprezentantul Institutiei Prefectului
Nu vroiam sa fac nici o precizare, În cazul În care constatam ca

sunt motive de , vom actiona pe cale prevazuta de lege.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Normal, aceasta este menirea Prefecturii.
Supun la vot proiect de hotarâre privind Înaintarea catre

Guvernul României a solicitarii de emitere a unei Hotarâri de
Guvern privind trecerea din domeniul public al statului si
administrarea Ministerului Culturii si Cultelor În domeniul public al
Municipiului Bucuresti si administrarea Centrului de Cultura
Palatele Brâncovenesti de la Portile Bucurestiului a bunurilor
mobile si imobile ale Ansamblului Curtii Domnesti

Cine este pentru? 26 voturi, Împotriva? 4 voturi ( Poterasu C.,
Meran O., Nitu R., Grigorescu R.), abtineri? 17 voturi ((Berbecaru A.,
Boaja M., Câmpurean M., Draghici A., Giugula O., Nedelcu C., Paduraru
A., Popa M., Rizoiu M., Stan 1., Tapardel A., Mihailescu 1., Georgescu B.,
Florescu O., Purcarea S., ..... )

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Nu cunoasteti legea, nu este vorba de 2/3 ci de majoritate simpla, nu

transfera nici un patrimoniu, solicita este o Întrebare.

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Toata lumea vorbeste de coalitia PSD - PNL la guvernare, nu sunt

coalitie pe afaceri punctuale. Presa 12 ha la Mogosoaia, afacere PSD 
PNL, luate dintr-un parc monument.

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
Domnul Prioteasa, nu este adevarat, deci eu am fost unul dintre cei

care am sustinut introducerea pe ordinea de zi a acestor doua proiecte.
A spus domnul Murg foarte clar acest lucru, eu am venit În fata
dumneavoastra si v-am explicat motivele pentru care v-am rugat .

\ ./

\\" \ '\}\/ "

)"~ ".

'\ '\ L
". '\\ ".,



.. , ... mai ales la punctul 4 exista niste neclaritati În ceea ce priveste
biserica satului si asa mai departe. Ceea ce am spus eu nu Înseamna
dorim sa anulam aceste proiecte ci din potriva, pentru ca noi suntem cei
care am finantat. Sa le trecem, dar sa le trecem Într-o forma legala.
Rugamintea a fost sa le amânam pâna data viitoare si atât. Nu este
vorba În nici un fel de afaceri PNL, PSD. Nu vad ce fel de afacere PSD
- PNL ar fi În momentul În care este vorba de 24 de hectare care nu au
nici un fel de legatura cu PNL.

Domnul consilier qeneral Zatreanu Dan Radu
Domnul presedinte, având În vedere ca nu a iesit la vot numarul de

persoane prezente, propun prezenta. Se vad lipsa aici colegi de-ai nostri.
Vad ca nu sunt, care nu au fost prezenti la vot, deci va rog frumos sa
facem prezenta.

Domnul consilier qeneral Florescu Draqos
Nu cred ca este cazul sa vorbim de mafie PSD - PNL pentru ca

observ ca În ultimele sedinte nu mai sunt concesionari pe ordinea de zi.
În vechiul consiliu nu exista o sedinta fara trei, patru, cinci , opt, zece
concesionari. Vad ca În ultimele sedinte au disparut concesionarile, deci
nu stiu unde este mafia, deci va rog sa va gânditi la vechea majoritate
POL.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Trecem mai departe pe ordinea de zi, dar Înainte sa trecem mai

departe va supun votului.. '" eu cred ca este cazul sa facem prezenta
nominala pentru ca eu cred ca sunt mai putini consilieri prezenti În sala.
Va rog domnule Secretar general sa faceti prezenta. Nu supun la vot. Va
rog domnule Secretar General faceti prezenta. Stimate domn consilier,
va opuneti unui act democratic, este normal sa stim câti suntem În sala
În acest moment. Eu nu stiu ce va deranjeaza domnul Giugula. S-a mai
golit sala, haideti sa vedem câti consilieri generali mai sunt În sala.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Domnul Murg, suntem la un act democratic, s-a facut prezenta la

Începutul sedintei, supuneti domnule la vot si vedem daca se voteaza,
asa este procedura nu faceti cum vreti dumneavoastra. Asa s-a facut si
pâna acum, asa spune regulamentul. Orice propunere se supune la vot.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin/·· .



Bine domnul Giugula am sa supun la vot. Dragi colegi datorita
faptului ca .....

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Este un cerc vicios, cine voteaza daca supunem la vot pentru ca nu

stim cine este în sala. Domnule Giugula lasati-le pe astea mai usor.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va propun datorita faptului ca sala este mai goala, va propun sa

facem prezenta nominala.
Cine este pentru? 24 de voturi, cine este împotriva? 14 voturi

(Berbecaru A., Boaja M., Câmpurean M., Draghici A., Giugula O.,
Nedelcu C., Paduraru A., Popa M., Rizoiu M., Stan 1., Tapardel A.,
Mihailescu 1., Georgescu B., Florescu O.), abtineri? 2 voturi ( Stan N.,
Roseti G.).

- grupul de consilieri PNL nu si-au exprimat votul -

Domnule Secretar General va rog sa fati prezenta nominala. Se
voteaza cu majoritatea celor prezenti, va rog frumos.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Alexe Florin Alexandru - absent
Anton Mihaela - prezent

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Deci este vorba de procedura, nu a trecut daca v-au plecat

oamenii. Domnul Murg, domnule Secretar un moment, va rog sa
consemnati pe banda, domnule Secretar, acesta este un abuz care va
duce la demisia dumneavoastra ....

Domnul Secretar General Tudor Toma
Dabea astept domnul Giugula.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Atunci dati-va demisia.

Domnul Secretar General Tudor Toma
O sa îmi dau.

Domnul consilier qeneral Giuqula Ooru Mihai
Deocamdata nu s-a votat. Nu ai ce sa ma rogi dumneata pe mine.

Nu respectati legea. '''', ,.~\\
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Domnul Secretar General Tudor Toma

Atanasoaei Mihai - Cristian - prezent
Bacaintan Irimie Gabriel - prezent
Becheanu Mihai-Bogdan- prezent
Berbecaru Alin Dumitru - prezent
Boaja Minica - prezent
Budulan Pompiliu - prezent
Burcau Doina - absent
Câmpurean Mariana - prezent
Chiris Mariana - prezent
Cosma Roxana Maria - prezent
Cruceanu Elena - prezent
Draghici Aurelia Gratiela - prezent
Duta Nicolae Lucian - prezent
Florescu Dragos - prezent
Fuciu Daniel - prezent
Gâf-Deac Ioan - prezent
Georgescu Bogdan Cristian - prezent
Gherasim Vasile - prezent
Giugula Doru Mihai - prezent
Grigorescu Robert -prezent
Ionescu Robert Constantin - prezent
lovici Victor Teodor - absent
Ivascu Tiberiu - prezent
Meran Stefan Dan -prezent
Mihailescu Ion Bogdan - prezent
Mircea Valentin - prezent
Murg Calin - prezent
Murgeanu Gheorghe-Razvan - absent
Neagu Mihai - prezent
Nedelcu Costel - prezent
Nitu Robert Daniel -prezent
Paduraru Alexandru - prezent
Pârvu Cosmin Gabriel - prezent
Popa Grigore Ioan - prezent
Popa Maria - prezent
Poterasu Cornel-Constantin - prezent
Prioteasa Doru - prezent
Purcarea Sorin - prezent
Raicu Mircea Cristian - prezent
Radoi Silviu George - prezent



Rizoiu Mircea - prezent
Roseti George Adrian - prezent
Scarlat Horia - prezent
Stan Ion - prezent
Stan Nicusor - prezent
Tanase Ion Gabriel - absent
Toma Veronica - prezent
Tapardel Ana Claudia - prezent
Tica Horatiu- Florin - prezent
Untaru Virgil - prezent
V/adan Florin Laurentiu - prezent
Voicu Mihai - prezent
Zatreanu Dan Radu - prezent

În sala sunt prezenti 50 de consilieri.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mergem mai departe pe ordinea de zi. Îi rog pe domnii consilieri

generali sa revina În sala. Stimate domn, debandada o produc anumite
personaje care parasesc sala fara motiv. Este un punct important la care
urmeaza propuneri si este normal sa ... '"

Urmeaza proiectul de hotarâre privind desemnarea reprezentantilor
Consiliului General al Municipiului Bucuresti În comisia pentru vânzarea
spatii lor proprietate privata a statului cu destinatia de cabinete medicale
precum si a spatiilor În care se desfasoara activitati conexe actului
medical organizata la nivelul Municipiului Bucuresti pentru aplicarea
O.U.G. nr. 68/2008. Aici O.U.G. presupune practic doua comisii, este o
comisie de vânzare propriu zisa si este o comisie de contestatii. În cadrul
ambelor comisii Consiliul General are câte doi reprezentanti titulari si la
fel În ambele comisii are câte doi membrii supleanti.

Am sa rog grupurile politice sa faca propuneri pentru ocuparea
acestor posturi.

Pentru comisia propriu zisa de vânzare a spatiilor În care se
desfasoara a statului cu destinatia de cabinete medicale precum si
a spatiilor În care se desfasoara activitati conexe actului medical
organizata la nivelul Municipiului Bucuresti pentru aplicarea O.U.G. nr.
68/2008. Va rog sa faceti propuneri. Si va rog sa le faceti ca sa se poata
nota la tehnic, este vot secret, este vot de persoane si trebuie sa se faca
buletinele de vot.

Domnul consilier qeneral Georqescu Bogdan
Dincolo de bâlciul creat aici consider ca tO.9te:gc~purilede consilieri

din cadrul Consiliului general ar trebui sa faeârilsfe! f~uneri serioase
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pentru aceste doua comisii. Prin urmare grupul PSO propune pentru
comisia de vânzare a spatiilor un medic În persoana doamnei Mihaela
Anton, pentru ca am considerat ca un medic, consilier general poate
reprezenta deopotriva atât interesele municipalitatii cât si interesele
medicilor. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Puteti sa ne faceti o propunere si pentru un membru supleant În

comisia propriu-zisa de vânzare?

Domnul consilier qeneral Georqescu Boqdan
Doamna Gratiela Draghici.
Domnul consilier qeneral Meran Dan
Din partea grupului PNL ÎI propun pe domnul Robert Nitu În

comisia de vânzare.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Alte propuneri pentru comisia de vânzare? Din partea grupului POL

Domnul consilier qeneral Mircea Raicu
Pentru comisia de vânzare din partea partidului democrat, liberal,

ma scuzati domnule consilier, o propun pe doamna Toma Veronica,
pentru comisia de contestatii ..... , fac toate propunerile da?

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am facut Întâi pentru comisia de vânzare, membrii supleanti daca

exista vreo propunere.

Domnul consilier qeneral Mircea Raicu
Avem o propunere si pentru membrii supleanti pe doamna Mariana

Chiris.

Domnul consilier qeneral Fuciu Daniel
Din partea grupului PNG propun pe domnul Gâf- Deac Ioan pentru

comisia de vânzare ca membru supleant iar pentru comisia de contestatii
tot ca supleant, pe domnul Becheanu Mihai.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va rog sa faceti acum propunerile pentru comisia de contestatie.

Domnul consilier qeneral Mircea Raicu



Pentru comisia de contestatii o propunem pe doamna Roxana
Cosma, iar ca membru supleant pe domnul Untaru Virgil.

Domnul consilier qeneral Fuciu Daniel
Pentru comisia de contestatii îl propun ca supleant pe domnul

Becheanu Mihai.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Pentru comisia de contestatie mai exista vreo propunere?

Domnul consilier qeneral Roseti Georqe
Din partea PRM -ului ÎI propunem pe domnul Stan Nicusor În

comisia de contestatii titular.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mai exista alte propuneri? Nu.
Pâna se clarifica buletinele de vot , este evident, este vot de

persoana, este vot secret, procedura de vot ramâne aceeasi, o sa primiti
toate cele 4 buletine de vot. Repet, este un buletin de vot pentru titularii
În comisia de vânzare, un alt buletin de vot pentru supleanti din comisia
de vânzare, un alt buletin de vot pentru titularii În comisia de contestatii
si un al patrulea buletin de vot pentru supleanti În comisia de contestatii.
Va rog sa barati cu o linie pe candidatul pe care nu ÎI doriti, deci repet,
procedura de vot: se bareaza cu o linie candidatul pe care nu ÎI doriti.

Va propun ca pentru numararea voturilor comisia de numarare sa
fie una si aceeasi cu comisia de validare.

Dragi colegi va rog frumos poftiti În sala, urmeaza .
Va propun ca comisia de numarare sa fie una si aceeasi cu

comisia de validare.

Cine este pentru? majoritate de voturi, cine se abtine? O voturi,
Împotriva? O voturi.

Haideti sa recapitulam candidatii. Propunerile pe partide: de la
PSD titular pentru comisia de vânzare doamna Mihaela Anton, supleant
pentru comisia de vânzare doamna Gratiela Draghici. De la PNL titular
pentru comisia de vânzare domnul Robert Nitu, de la POL titular pentru
comisia de vânzare Toma Veronica, tot de la POL supleant doamna
Mariana Chiris, de la PNG pentru supleant În comisia de vânzare Gâf 
Deac Ioan.

În comisia de contestatii: titular din partea PD-L doamna Roxana
Cosma iar supleant domnul Untaru Virgil. De la PNG pentru comisia de
contestatii supleant este propus domnul Bect1~anui'~i si de la PRM
titular este propus domnul Stan Nicusor ,
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Va propun sa luam o scurta pauza pâna ce buletinele de vot vor fi
gata. Dragi colegi constat ca multi colegi de ai nostri au iesit pe sala,
atunci va rog frumos sa revina toti consilierii generali În sala, va rog sa
anuntati.

Mergem mai departe pe ordinea de zi. Urmeaza punctul 6. am sa Îi
dau citire: proiect de hotarâre privind aprobarea listei locuintelor de
necesitate ce se vor repartiza pentru satisfacerea necesarului de
locuinte pentru zona Pilot A a Centrului Istoric. Daca sunt propuneri
sau amendamente. Stimate domn exista un amendament al colegului
nostru Mircea Raicu.

Domnul consilier qeneral Mircea Raicu
Îmi cer scuze stimati colegi ca va tin, voi fi foarte scurt. As vrea sa

va rog sa fiti de acord cu urmatorul amendament: suplimentar la aceasta
lista pentru zona pilot A exista Înca o lista scurta care cuprinde 10 familii
care au domiciliul În centrul istoric În imobilul din Baia de Fier nr. 5, deci
este un imobil care a ars, exista solicitare si pentru aceasta si as vrea
daca se poate sa o bagam În corpul acestei hotarâri.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Înteleg ca ne propuneti sa adaugam la ordinea de zi ..... , puteti sa

Îmi spuneti formularea .

Domnul consilier qeneral Mircea Raicu
Va propun sa modificam art ..... , este o propunere. Bine Îmi retrag

propunerea.

Domnul presedinte de sedinta Murq Ca/in
Deci domnul consilier Înteleg ca v-ati retras propunerea cu situatia

din Baia de Fier.

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Eu propun un amendament la art. 2. Eu ÎI citesc În integralitate si

pe urma va spun ce taiem din el. Este doar o eliminare. Locuintele de
necesitate prevazute În anexa la prezenta hotarâre, deci numarul lor cu
numar de camere nu stiu cum se va repartiza de catre Primaria
Municipiului Bucuresti. Vreau sa elimin În baza propunerilor de atribuire
transmise de Primaria Sectorului 3 potrivit criteriilor de repartizare
aprobate de Consiliul Local al sectorului 3 deoarece aici nu este nevoie
de o lista de criterii, oamenii acestia locuiesc sau nu În zona A a
centrului istoric, atât, iar contractele de închiriere se regasesc la AFI nu
le are sectorul 3. Domnul Stan Ion se vede ca nu ati înteles nimic din tot

ce am spus, spuneti nu pentru ca sunteti de)a ~SJi:f.~v-a spus domnul



Vanghelie " ba tu sa spui nu În continuu acolo" si atât, pentru ca eu cer
ceva, sa nu tinem cont .... esti mai batut de soare ca mine la culoarea
asta clar. Deci atentie, eu cer ca aceasta lista a oamenilor care intra,

acolo sa nu fie hotarâta de primarul Negoita care este dusmanul vostru
domnule. Sa fie repartizate de AFI pe un singur criteriu, cine a locuit În
zona A. Nu este vorba de social aici, este vorba de necesitate.
Necesitatea Înseamna cazuri speciale. Nu este vorba de social, nu
exista nici un criteriu social În lista asta.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Prioteasa ati terminat? Deci ati facut acest amendament

de eliminare de la art. 2 .

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Deci se elimina de la art. 2 fraza: În baza propunerilor de atribuire

transmise de Primaria Sectorului 3 potrivit criteriilor de repartizare
aprobat de Consiliul Local sector 3. Asta sa se elimine.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Domnul presedinte, cu respect vreau sa Îi atrag atentia stimabilului

coleg ca nu suntem contra.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Nu cred ca puteti sa atrageti atentia cu "ne Iesi" si cu chestii de

astea. Nu cred ca asa se atrage atentia domnul. ....

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Domnul presedinte am spus sa votam hotarârea asa cum era ea.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Puteti sa va dati jos si pantalonii atrageti atentia si asa. Nu asa se

face.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
l-am spus domnului pot sa vorbesc si eu acum?
Sa stiti ca ne gândim din ce în ce mai mult sa va schimbam ca

prost conduceti sedintele astea, groaznic.
Deci noi propunem ca hotarârea sa fie votata asa cum este ea

formulata, daca apar alte necesitati bineînteles Consiliul Sectorului 3 si
primarul de la sectorul 3 sa faca o analiza, o comisie sociala sa vada

daca Î~tr-ad"e~ar sunt În nevoie acei domni c.a.r.r.5>...~.~.....J~f-...41..-.c~'~.e~n.eficieze deaceasta hotarare SI de asemenea SI cu aceaJ~,~d~.·~Me~e Fier sau
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cum ati spus dumneavoastra, nu avem nimic, Baia de Fier, nu avem
nimic Împotriva, dar acolo domnilor colegi de la POL faceti o ancheta,
vedeti ca acolo sunt o gramada care stau abuziv, sunt o gramada care
nu au buletin, deci nu ÎI respingem, decât ca vrem sa votam În cunostinta
de cauza, asta era rugamintea mea.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Stan va rog frumos domnul Purcarea un minut va rog.

Domnul Primar General a cerut cuvântul.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Va rog sa Îmi permiteti sa va spun cum s-au derulat lucrurile În

legatura cu aceste locuinte pentru ca dumneavoastra sa puteti sa vota ti
În cunostinta de cauza. La doua saptamâni dupa ce am preluat mandatul
am avut o discutie cu , datorita faptului ca la intrarea În Primarie m-
au oprit cetatenii din centrul istoric, le-am spus cetatenilor cu care m-am
vazut ca toate sunt repartizate, toate disponibile, sunt repartizate la
sectorul 3 si ca domnul primar Negoita va efectua aceasta repartizare.
Dupa amiaza la ora 17 m-am Întâlnit cu aceleasi persoane distinse, dar
disperate ca sunt purtate pe drumuri pentru ca la sectorul 3 li s-a spus ca
nu se fac aceste repartitii decât de catre Primaria Capitalei. Am intrat În
dedesubturile lucrarilor astea, nu este absolut nimic oneros, domnul
primar Negoita mi-a explicat ca nu doreste ca urmare a afirmatiilor facute
În campanie si asa mai departe, ca nu doreste sa le repartizeze dânsul
tocmai pentru ca a Înteles foarte clar ca locuintele care au fost
cumparate de catre Primaria Generala a Capitalei sunt locuinte undeva
ridicate ca nivel atât de cumparare cât si ca amenajare. Eu nu am gasit
În asta nici un fel de problema pentru ca oamenii pot sa locuiasca În
conditii civilizate si atunci În acest context m-am consultat cu colegii de
la sectorul 3 si am cerut aceasta lista dintr-un singur motiv. As vrea sa
Întelegeti ca prin hotarârea de consiliu, hotarâri vechi de consiliu de
undeva de la nivelul anilor 2003-2004 când exista o stare
................ mandatului cu ora unirii pentru perioada care a trecut nu
pentru perioada care va urma. Chestiunea sta În felul urmator deci l-am
rugat pe domnul primar Negoita si asa a si facut de a anexa aceasta
lista pentru ca hotarârea spune foarte clar: cetatenilor asupra caruia
actioneaza modulul A. Va rog sa ma corectati domnul AdÎr daca gresesc,
ca nu vreau sa gresesc. De ce ? Pentru ca dosarele acestea au fost
facute la Primaria Sectorului 3, pentru ca ancheta sociala a fost facuta la
Primaria Sectorului 3. Noi nu avem structura ···ta',,"·~.t:llyelulPrimariei

Generale. O sa va propun data viitoare si d~mn~a~o1f~:~rObabil ca
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Absolut de acord mai ales ca noi consiliul, Primarul nu are aparat
specific pentru a putea .

Domnul consilier Qeneral Purcarea Sorin
Deci îl rog pe domnul Prioteasa sa retraga amendamentul pentru

punctul. ....

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Va rog sa credeti ca este la AFI, eu va raspund urmatorul lucru: nu

este la nici un AFI, este o minciuna cu care intoxicam consiliul de ani si
ani de zile, acolo le repartizeaza dupa lege structura din sector, care
exista, comisiile respective, iar AFI nu face altceva, va rog sa ma credeti,
decât sa întocmeasca actele. Deci gestul birocratic ..... pe baza repartitiei
de la sector. Cine este titular de contract la cine? Sectorul, comisia,
sectorul trimite direct la AFI.

Domnul consilier Qeneral Doru Prioteasa
Domnul Primar, deci toata povestea asta exact cum ati descris-o

asa a.... problema este urmatoarea: pentru ca AFI Încheie contractele si
pentru ca În acest caz necesitatea Înseamna numai actul ca el locuieste
acolo, deci contractul ca este chirias, AFI poate sa spuna: da domnule,
are contract legal, nu poate sectorul sa verifice AFI si sa spuna: are
contract legal În A sau nu are.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Este justa Ia fix sa nu pierdem timpul, este timpul nostru al

tuturor, deci acest lucru În ultimele doua luni de zile l-a facut cautând pe
chiriasii care sunt În modulul 1 pentru ca hotarârea are câteva luni
serioase În spate, nu stiu daca are un an, dar câteva luni are precis, l-au
facut si sub semnatura doamna director mi-a explicat ca toti, de aceea
am si spus ca 115, iata ca astazi constat ca sunt 93 cu acte În regula, mi
i-a Însirat doamna si nu am facut altceva decât sa compar listele, atât si
nimic mai mult. Adica exact ce cereati dumneavoastra.

Domnul consilier Qeneral Doru Prioteasa
Bine, sectorul 3 doreste sa transmita ca aceasta lista a trimis-o ca

informare catre consiliu si , domnul Vanghelie, seful dumneavoastra



veti accepta asa cum ati acceptat si astazi o serie Întreaga de propuneri.
O sa va propun sa constituim o structura pentru locuintele de necesitate,
subliniez. De ce ? Pentru ca altfel vom termina consolidarea undeva În
anul 2090 si asa mai departe. Deci pentru aceasta faza din trei sute si
ceva, Îmi cer iertare nu mai tin bine numarul precis de locuinte
cumparate pentru evacuarea cetatenilor din centrul istoric, exista o lista
pentru modulul nr. 1 ca sa Îmi dati voie sa pot sa intru sa repar acolo sa
putem face ceva ce ne-am propus cu totii. Eu cred ca asta este o
chestiune pentru toata lumea nu este pentru Oprescu, pentru Ionescu ..
Deci Înca o data mi s-a spus de 115 pozitii, 93 dintre ele sunt În ordinea
prioritatilor acestea. Nu exista nici un fel de comentariu din punctul meu
de vedere, pentru ca astea sunt facute cu seriozitatea unui aparat al
Primarului sectorului 3. Nu vad de ce sa ne omorâm aici pentru un lucru
care li se cuvine oamenilor. Nu vreau sa Îi mai plimbam pe oameni si nu
mai vorbesc despre dânsii pentru ca daca o sa vorbesc prea mult pentru
ca o sa considerati ca am trecut, am cazut În latura populista. Urmând
pentru modulul 2, pentru modulul B, pentru modulul C sa va prezentam
Înainte, dar atunci repartizarea o va face structura Consiliului General.
Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Deci Înteleg ca si lista din Baia de Fier o considerati corecta si bine

Întocmita domnule Primar.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Daca nu as considera-o corecta si bine Întocmita cu

responsabilitate, atunci Înseamna ca nu mai credem În nimic fratilor.
Înseamna ca toata lumea trece la categoria pacalici. '

Domnul consilier Qeneral Purcarea Sorin
Domnul Primar General În ceea ce priveste Întrebarea colegului,

domnului presedinte referitoare la locuintele din Baia de Fier, a fost un
amendament din partea colegului de la POL care l-a retras. Deci ÎI
consideram retras sau nu ? Deci este retras.

Referitor la al doilea amendament propus de domnul. ...eu nu as fi
de acord cu eliminarea acestei precizari cu atât mai mult cu cât lista a
fost facuta pe baza unei anchete sociale de catre sectorul 3, legea spune
ca ei sunt cei În masura, pe baza anchetei sociale sa faca propunerile,
deci propunerile sunt ale lor. De ce sa retragem acest. ... Deci nu as vrea
sa punem aceasta hotarâre În situatia de a fi atacata de catre .



Domnul presedinte, am propus acelasi lucru la microfon eu, sa faca
ancheta pe primarul sectorului 3 daca sunt legale, acum vrea sa
transfere responsabilitatea la AFI? Noi suntem idioti aici?

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
În legatura cu aceste, domnul Vanghelie a declarat În campanie ca

aceasta lista a fost facuta de catre sectorul 3 cu tot felul de interventii si
de pile. Nu mai vrea sa o faca sectorul 3. Sa se faca corect. Sa o faca
eventual domnul Vanghelie.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Meran sunt altii Înaintea dumneavoastra. Nu fiti necivilizat,

sunt altii Înscrisi Înaintea dumneavoastra. Este domnul Raicu, domnul
Georgescu si urmati dumneavoastra.

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Va spun sigur nu este nimeni Înaintea mea. Vreau sa va anunt ca

din cauza manierei În care conduceti sedinta si din cauza deselor
Întreruperi pe care le-am avut ne vedem În situatia de a nu concretiza
nimic. Va anunt ca s-a Început de 4 ore sedinta si nu am discutat decât 4
sau 3 puncte pe ordinea de zi pentru ca restul au fost scoase sau
amânate.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va anunt ca domnul Scarlat ne-a rapit aproape o ora cu problema

dânsului.

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Domnul Scarlat, vad ca sunteti victima .... ,..,

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mai aveti ceva de declarat?

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Da, vreau sa va anunt ca din acest moment grupul de consilieri

PNL paraseste sala pentru a este un protest al nostru pentru modul
În care reusiti sa conduceti sedinta, În modul abuziv, si de modul abuziv
În care ati hotarât ca anumite puncte de pe ordinea de zi au trecut, desi
stiti foarte bine ca sunt puncte care vizau patrimoniul, v-am explicat de
atâtea ori .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin



Stimate domn, prefectura este prezenta În sala, si poate sa atace
aceasta decizie.

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Deci nu puteti sa aveti asemenea atitudine domnule presedinte.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Deci asta a fost opinia mea. Mi-o mentin, daca dânsii considera

ca ....

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Opinia dumneavoastra este În grava contradictie cu legea SI

dumneavoastra aveti va multumesc ca ma Întrerupeti din nou.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Bogdan Georgescu si dupa aceea domnul Mircea Raicu.

Va asteapta primarul din Mogosoaia domnul Scarlat.

- ora 15.55 grupul PNL paraseste sala de sedinta -

Domnul consilier qeneral Georqescu Boqdan
Am o rugaminte pentru domnul Prioteasa daca are o problema

personala cu domnul Vanghelie sa si-o rezolve În mod particular si ÎI invit
pe aceasta cale la sediul nostru de la Universitate pentru ca este totusi
Într-o sedinta de Consiliu General si asa cum a spus, deci va rog frumos
sa va rezolvati problemele personale În alta parte si nu În cadrul
Consiliului General unde trebuie sa rezolvam problemele bucurestenilor.
Daca dumneavoastra nu considerati ca centrul istoric este un proiect
vital pentru Bucuresti si reprezinta imaginea capitalei noastre În lume,
atunci nu votati acest lucru. Noi ÎI Întelegem pe domnul Negoita ca nu
vrea acum sa Îsi mai asume raspunderea pentru aceste repartitii, dar
atât timp cât domnul Adriean Videanu a fost Primar General Îsi dorea
acest lucru, noi grupul de consilieri PSD nu vrem sa Îngradim În nici un
fel dezvoltarea Bucuresti-ului si prin urmare vom vota aceasta hotarâre
asa cum este redactata. Daca prin lege se stabileste ca Primaria de
Sector trebuie sa stabileasca conditiile si sa realizeze acele anchete
sociale, atunci primarul trebuie sa Îsi asume raspunderea prin directia de
specialitate, pentru ca de aceea este primar al sectorului. Daca nu, putea
sa stea acasa. Va multumesc.

Domnul consilier qeneral Mircea Raicu



Domnule Primar General, stimati colegi, cred ca este o confuzie,
noi vorbim aici de niste locuinte care sunt locuinte de necesitate, nu sunt
locuinte sociale. Problema este urmatoarea: noi avem o chestiune
practica, sa scoatem niste oameni care sunt În centrul istoric al orasului
ca sa poata fi modernizat centrul si facute lucrarile care trebuie. Acele
contracte si imobilele respective sunt administrate de Consiliul General si
Primaria Municipiului Bucuresti. Contractele de acolo sunt Încheiate de
AFI, despre asta este vorba. Proprietarii locuintelor care vor fi puse pe
perioada aceasta, vor fi renovate, suntem tot noi Consiliul General si
atâta. Noi am vrut si colegul nostru Doru asta a facut, un amendament
care sa spuna chestiunea asta, ramâne lista de la sectorul 3 de baza,
este verificata de AFI, asa este si În Legea nr.114.

Domnul consilier Qeneral Doru GiuQula
Deci ma bucur ca domnul Raicu totusi a dus pâna la urma discutia

unde trebuia sa o aducem. Domnilor colegi sa scoatem aceasta parte
conform transmisiei si pe baza anchetelor sociale facute de primaria
sectorului 3 lipsit de efectul de legalitate a hotarârii, deocamdata. Cum v
am explicat si mai devreme, nu exista un aparat propriu al Consiliului
General cum a fost În perioada 2000-2004 În care repartiza Consiliul
General si eu am fost membru În comisia de repartizare a locuintelor În
2000-2004, nu va mai mirati, v-am explicat ca sa stiti, În perioada asta s
a repartizat si la "pasarica" daca vreti sa vorbim ... , locuinta, dar atunci
era o comisie care facea anchetele sociale la Consiliul General. S-a
desfiintat aceasta comisie, a fost bine, a fost rau, nu stiu, dar acum avem
În atributia sectoarelor sa faca aceste anchete sociale.

Domnul Raicu, ca sa poata sa Îi dea aceasta repartitie trebuie sa
mearga cineva sa vada ca aceasta persoana a locuit acolo efectiv În
aceasta perioada cu forme legale, nu au luat abuziv. Domnul Prioteasa,
pâna acum stia sectorul 3, de la alegeri a Început sa aiba amnezie.
Terminati domnule cu prostiile, nu mai luati cuvântul ca ne ajunge.
Aceasta hotarâre nu face altceva decât sa mentina legalitatea unui act
temporar pentru care o sa ÎI facem noi. Eu nu pot sa votez un act ilegal.
Domnul Prioteasa nu mai luati cuvântul ..... , .

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Domnul Giugula Îmi permit sa va aduc aminte domnul

Prioteasa Întâi domnul Florescu si dupa aceea dumneavoastra. Dar
dumneavoastra de câte ori ati vorbit domnul Giugula? Vreti sa numar?
Asa a vorbit si domnul Prioteasa. Domnul Florescu va rog. Asta este
viata.



Domnul consilier qeneral Florescu Dragos
Cred ca este bine sa vorbim o singura data pe o hotarâre si este

suficient. Stimati colegi, bucurestenii cheltuiesc bani pentru întretinerea
acestor locuinte de anul trecut si aceste locuinte produc pierderi,
paguba, haideti sa le dam cetatenilor posibilitatea sa locuiasca civilizat si
sa primim si noi turistii straini sa avem unde sa îi ducem, ce sa viziteze,
ca din pacate în afara de Parlament si Muzeul Cotroceni îi mai ducem în
Parcul Herastrau sa se plimbe cu trotineta. Multumesc.

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Ca sa poata sa apara o forma legala, propun un articol. Primaria va

înfiinta sau Consiliul va înfiinta o comisie de repartitie pentru cazurile de
necesitate în aceasta hotarâre si s-a rezolvat totul.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnul consilier v-as ruga sa luati act de promisiunea mea de a

initia acest lucru, aproape ca am si facut-o, pentru data viitoare pentru
ca au aparut, astazi ati aprobat sa cerem Guvernului hotarârea prin care
ne dau locuintele de necesitate si vreti sa va spun din ce cauza este
discutia aceasta? Pentru ca respectuos modul cum au fost percepute
aceste case printr-o hotarâre, este cel putin sifilitico - fantastic si am sa
ma explic. Aceste case se dau domnului. .. , nu vorbesc în termenii ..... ,
se dau sectorului 3 pentru a fi un numar de 300 si asa mai departe
pentru a fi locuinte de necesitate si sociale si de aici a pornit toata
nebunia pentru ca sa reglementam si sa existe o responsabilitate a
primarului, a comisiei în fata dumneavoastra, data viitoare vin cu un
proiect de hotarâre prin care dumneavoastra sa hotarâti ca înfiintam o
comisie aici care are dreptul sa repartizeze locuintele de necesitate,
locuintele sociale, fie ca este vorba de sector, fie ca este vorba direct
cetatenilor În asa fel Încât sa putem sa actionam În cunostinta de cauza
si sa nu mai existe toate aceste suspiciuni si discutii.

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
Bine, atunci sa speram ca partea asta politica dispare si repartizam

odata aceste locuinte. Îmi retrag amendamentul.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Fuciu va înscrisese-ti la cuvânt,maj doriti sa luati

I?-'cuvântu . \ " ",
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Domnul consilier Qeneral Fuciu Daniel
Stimati colegi, domnule presedinte pentru ca chestiunea aceasta

provoaca îngrijorare, eu vreau sa va propun sa fim de acord ca votul în
aceasta chestiune sa fie vot deschis cu apel nominal.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Bun, si-a retras domnul Prioteasa amendamentul, va supun votului

propunerea de a vota nominal la acest punct.
Cine este pentru votul nominal? majoritate de voturi, abtineri? O

voturi, voturi împotriva? Ovoturi.
Deci va fi vot nominal la acest punct.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Alexe Florin Alexandru - absent
Anton Mihaela - pentru
Atanasoaei Mihai - Cristian - pentru
Bacaintan Irimie Gabriel - pentru
Becheanu Mihai-Bogdan- pentru
Berbecaru Alin Dumitru - pentru
Boaja Minica - pentru
Budulan Pompiliu - pentru
Burcau Doina - absent motivat
Câmpurean Mariana - pentru
Chiris Mariana - pentru
Cosma Roxana Maria - pentru
Cruceanu Elena - pentru
Draghici Aurelia Gratiela - pentru
Duta Nicolae Lucian - pentru
Florescu Dragos - pentru
Fuciu Daniel - pentru
Gâf-Deac Ioan - pentru
Georgescu Bogdan Cristian - pentru
Gherasim Vasile - pentru
Giugula Doru Mihai - pentru
Grigorescu Robert - absent
Ionescu Robert Constantin - pentru
lovici Victor Teodor - absent
Ivascu Tiberiu - pentru
Meran Stefan Dan - absent
Mihailescu Ion Bogdan - pentru
Mircea Valentin - pentru
Murg Calin - pentru
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Murgeanu Gheorghe-Razvan - absent
Neagu Mihai - pentru
Nedelcu Costel - pentru
Nitu Robert Daniel - absent
Paduraru Alexandru - pentru
Pîrvu Cosmin Gabriel - pentru
Popa Grigore Ioan - absent
Popa Maria - pentru
Poterasu Cornel-Constantin - absent
Prioteasa Doru - pentru
Purcarea Sorin - absent
Raicu Mircea Cristian - pentru
Radoi Silviu George - pentru
Rizoiu Mircea - pentru
Roseti George Adrian -abtinere
Scarlat Horia - absent

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Pentru, cu amendamentul urmator: hotarârea sa ramâna asa cum

am spus-o ca nu au înteles colegii de la PD-L. votez pentru asa cum
este hotarârea redactata.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu se fac amendamente în aceasta faza, va multumim oricum.,

Domnul consilier qeneral Stan Nicusor
Ma abtin si vreau sa explic de ce ma abtin. Deci nu reusesc sa

înteleg în ce temei juridic si rationament economic fac o investitie,
cumpar niste imobile dupa aceea îl iau pe X din proprietatea lui, o
consolidez îi pun la dispozitie aceste imobile cumparate, la el acolo îi
consolidez, îi renovez, dupa care vine înapoi si ce se întâmpla dupa
aceea? nu am reglementat deloc juridic.

Domnul Secretar General Tudor Toma

V-as ruga o secunda ca sa nu blocam procesul de votare, aveti o
motivare pentru care dumneavoastra doriti sa va abtineti. Va multumim.

Tanase Ion Gabriel - absent
Toma Veronica - pentru
Tapardel Ana Claudia - pentru
Tica Horatiu- Florin - pentru
Untaru Virgil - pentru
VIadan Florin Laurentiu - pentru
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Voicu Mihai - pentru
Zatreanu Dan Radu - pentru

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Avem rezultatul votului. Pentru s-au exprimat 41 de consilieri, s-au

abtinut 2, împotriva niciunul, deci punctul nr. 6 a trecut. În sala sunt
prezenti 44 de consilieri. O sa distribuim biletele de vot pentru comisia de
vânzare si pentru comisia de contestatii de la cabinete. Înainte sa facem
acest lucru va rog sa specificati daca exista persoane În sala care sunt
În incompatibilitate În acest moment.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Daca Îmi permiteti sa va explic. În conformitate cu prevederile art.

46 din Legea nr. 215 asa cum a fost modificata, nu poate lua parte la
deliberare si la adoptarea hotarârilor consilierul local care fie personal,
fie prin sot, sotie, afin sau rude pâna la gradul al 4 - lea inclusiv are un
interes patrimonial În problema supusa dezbaterilor Consiliului Local. Ce
Înseamna? Daca În familie pâna la rude de gradul 4 aveti medici care
pot fi interesati sa cumpere aceste spatii, va rugam sa va abtineti de la
vot. Va multumesc.

Daca Îmi permiteti, am facut precizarea pentru consilierii mai
noi ..... dar este datoria mea sa va informez.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am sa rog directia tehnica sa repartizeze biletele de vot În sala.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Domnul Secretar General si domnul Primar General numai putin sa

va explic ce este cu absenta grupului PNL din sala, deci dânsii nu au
votat la acest proiect dupa ce nu au reusit sa blocheze proiectul cu
Mogosoaia si va rog sa se consemneze ca sunt absenti si nu au dreptul
sa Încaseze banii pentru aceasta sedinta. Domnului Primar General
vreau sa Îi traduc aceasta exprimare de vointa unui grup de consilieri, de
fapt dânsii dincolo de vehementa lor plecau la o scoala de vara liberala
de la Costinesti, deci lucrurile sunt mult mai pragmatice din pacate În
acest consiliu. Multumesc.

\
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Iertati-ma, facem un proiect de hotarâre prin care interzicem scolile

de vara la Costinesti pentru toata lumea. Glumeam. Aia de la Vama
Veche ramâne.



Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Trecem mai departe pe ordinea de zi proiect de hotarâre privind

cooperarea Consiliului Local al Sectorului 6 prin Directia Generala
de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Sector 6 cu Asociatia
Samusocial din România, În vederea implementarii În comun si a
cofinantarii proiectului Adapost de noapte de urgenta si Ambulanta
Sociala.

Domnul consilier Qeneral Atanasoaei Mihai Cristian
Comisia pentru organizatii neguvernamentale a avizat favorabil

acest proiect de hotarâre pe câteva considerente care rezulta din
raportul pus la dispozitia noastra de catre Samusocial si anume faptul ca
adaposturile din Bucuresti pentru persoanele adulte reprezinta doar 5%
din necesitatea care exista, 33% din persoanele adulte .

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Am anuntat de 3 ori procedura de vot, barati cu o linie persoana pe

care nu o doriti.

Va rog sa reveniti În sala, rog pe domnii consilieri sa revina În sala.
Haideti, va rog frumos poftiti În sala, ca sa terminam ordinea de zi.
Supun la vot proiectul de hotarâre privind cooperarea

Consiliului Local al Sectorului 6 prin Directia Generala de Asistenta
Sociala si Protectia Copilului Sector 6 cu Asociatia Samusocial din
România, În vederea implementarii În comun si a cofinantarii
proiectului Adapost de noapte de urgenta si Ambulanta Sociala

Cine este pentru? majoritate de voturi (44), Împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Supun la vot Proiectul de hotarâre privind Încadrarea Teatrului
Mic În categoria institutiilor de spectacole de repertoriu, precum si
aprobarea organigramei, numarului de posturi, statului de functii si
regulamentului de organizare si functionare ale institutiei

Este vot de 2/3.

Cine este pentru? 39 voturi, Împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi
Acest proiect de hotarâre a trecut.
Dupa cum va spuneam sunt 44 În sala si au votat doar 39 de

consilieri.

Supun
indicatorilor

la vot Proiectul de hotarâre pentru aprobarea
tehnico-economici pentru ~)t~.L,Jtia lucrarilor de
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consolidare la imobilul din str. Pictor Stefan Luchian nr. 12 e,
sector 2

Cine este pentru? 36 voturi, împotriva? 1 vot, abtineri? 2 voturi (
Stan N., Roseti G.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Urmatoarele proiecte de pe ordinea de zi sunt de doua treimi.
Supun la vot proiectul de hotarâre privind aprobarea listei

spatiilor proprietatea privata a municipiului Bucuresti cu destinatia
de cabinete medicale supuse vânzarii În conditiile OUG nr. 68/2008.

Cine este pentru? .
Într-adevar trebuia prezentat raportul comisiei, îmi cer scuze.

Domnul consilier qeneral Vasile Gherasim
Comisia a luat act de propunerea facuta si în conformitate cu

prevederile art. 45 din Legea nr. 215/2001, Comisia de Sanatate si
Protectie Sociala avizeaza favorabil acest proiect de hotarâre cu
urmatoarele precizari: obtinerea avizului Comisiei Nationale a
Monumentelor Istorice din cadrul Ministerului Culturii si Cultelor, conform
prevederilor art. 2 alin 1 din OUG nr. 68/2008, pentru fiecare spatiu în
parte. Aceasta este treaba executivului, sau de fapt a Comisiei care se
va constitui. Deci numai pentru cele care fac parte, asa scrie în lege,
constituirea unui compartiment de sanatate, institutie cu personalitate
juridica a Consiliului General al Municipiului Bucuresti pâna la sfârsitul
anului 2008. Compartiment sau institutie necesara pentru monitorizarea
conform acestei OUG a activitatii ce se desfasoara în toate aceste spatii,
care se vor vinde. Deci eu propun constituirea acestui compartiment pe
care la prima sedinta sa îl prezentam, Comisia de Sanatate, grupul de
consilieri sa prezentam acest proiect de hotarâre pentru a fi luat de
dumneavoastra, dar eu îl prezint ca necesar la acest obiectiv. De
asemenea pentru prima sedinta a Consiliului General va propun sa
începem deja sa prezentam un proiect pentru înfiintarea primului spital,
tip Caritas, din Bucuresti, o propunere pe care o vom face, grupul PD-L,
pâna la prima sedinta.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot proiectul de hotarâre privind aprobarea listei

spatiilor proprietatea privata a municipiului Bucuresti cu destinatia
de cabinete medicale supuse vânzarii În conditiile OUG nr. 68/2008.

Cine este pentru? 39 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Prioteasa D.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Supun la vot proiectul de hotarâre privind Înaintarea catre
Guvernul României a cererii de emitere a unei Hotarâri de Guvern
privind transmiterea blocurilor 107 si 108, tronson II, din Piata
Natiunilor Unite nr. 8 si 9, sector 5, Bucuresti, din domeniul public
al statului si din administrarea Ministerului Dezvoltarii, Lucrarilor
Publice si Locuintelor În domeniul public al Municipiului Bucuresti
si În administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Cine este pentru? 38 voturi, Împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Rog Comisia de numarare si validare sa Înceapa sa numere votul
si ÎI invit pe domnul Bocanet Nicolae sa se adreseze Consiliului.

Domnul Bocanet ati obtinut acest drept, renuntati la el?

Domnul Bocanet Nicolae

Am obtinut acest drept, dar cui ma adresez unei sali goale fara
domnul Primar General În sala.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Bocanet Înteleg ca renuntati?

Domnul Bocanet Nicolae
Eu nu stiu daca renunt, În rest rog daca dumneavoastra considerati

ca trebuie sa renunt atunci dumneavoastra gânditi-va când ma
programati.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Eu va Întreb pe dumneavoastra doriti sa mai luati cuvântul sau nu?

Domnul Bocanet Nicolae

Eu spun o scurta prezentare, sunt un cetatean român, locuitor al
Municipiului Bucuresti si tare mult ne-am bucurat când am vazut ca un
medic uman la Primaria Generala a candidat, cu multa placere l-am votat
si din acest punct de vedere vroiam sa fie dânsul prezent În sala În
calitate de specialist sa ma pot exprima din punctul de vedere pe care vi
l-am precizat În cerere. Domnilor suntem oameni dar prin aceste vicii,
placeri vicioase nimeni nu se gândeste ca duce la un sfârsit canceros si
spitalele sunt atât de pline si tara adusa În situatia care este si pe nimeni
nu intereseaza. Mai mult decât atât acesti viciostG&C§lnjeaza sanatatea
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doream sa fie domnul Primar General aici sa ia masurile cele mai

potrivite pentru a combate aceste vicii, pentru a nu fi aceste fetite pâna la
adolescenta viciate drogate, cu tigari si tot felul de alte metode.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Bocanet am retinut punctul dumneavoastra de vedere.

Domnul Bocanet Nicolae
Din alt punct de vedere va rog sa întelegeti ca mai este un viciu

care dauneaza altor persoane, adica eu îmi fac niste placeri care sigur
ca si mie îmi aduc boli în starea sanatatii mele, dar prin metodele
acestea de a ocroti acesti câini si ai duce si a defecta pe trotuare si strazi
si a calca restul populatiei în aceste murdarii de câine care sunt infestate
de paraziti, de aceea vroiam sa fie domnul medic uman, domnul Primar
General. .....

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Aveti o propunere pentru domnul Primar?

Domnul Bocanet Nicolae
Dânsul stie despre ce este vorba si stie de câte boli si spitalele

sunt pline si atâtia oameni mor de cancer.
Din alt punct de vedere vreau ca sa va spun ca sunt unul dintre cei

care mort am fost si am înviat în 21 decembrie într-un punct al
Universitatii m-am aflat, masina plina cu morti la crematoriu ne-a
basculat eu singurul bezmetic dintre morti am plecat, dumneavoastra
legile tarii care ni le-ati dat nu le respectati, va rog sa îmi spuneti si mie
când va achitati de datoria aceasta pe care, e o lege tarii si refuzati sa
îmi dati un mic spatiu comercial si altele si altele.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Sunt convins ca domnul Primar va asteapta si are solutiile potrivite

pentru problema dumneavoastra.

Domnul Bocanet Nicolae
Si când sa vin la domnul Primar?

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Nu stiu ar trebui sa îl contactati pe dânsul, are un program destul

de încarcat, dar sunt convins ca va va primi.

Domnul Bocanet Nicolae
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Nu cred ca eu sunt acela care sa intru la domnul Primar ca la
mama acasa. Eu va multumesc, am multe de vorbit, nu numai În aceste,

puncte de vedere ci si altele care intereseaza populatia româna si prin
care nu va mai spun ca daca mort am fost si am Înviat viata a caror
categorii de oameni am salvat, astazi ei sunt guvernanti, deputati,
senatori si chiar presedinti de stat, iar eu ma zbat cu marea majoritate a
tarii pe uscat când vedem copii În tara În canale cum i-a abandonat
acum au devenit majori cu pungi de aurolac pe strada În grupuri ne
ataca si ne fura si nu va mai spun ce. Va multumesc.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Dau citire procesului verbal al Comisiei de Validare Încheiat astazi

2008, orele 16.45, privind desemnarea reprezentantilor CGMB pentru
vânzarea spatii lor proprietatea privata a statului cu destinatia de
cabinete medicale, precum si a statiilor În care se desfasoara activitati
conexe actului medical organizata la nivelul Municipiului Bucuresti pentru
aplicarea OUG nr. 68/2008.

S-au exprimat un numar de 44 de voturi pentru membrii titulari În
comisia de vânzare a spatiilor cu destinatia de cabinete medicale, au fost
anulate un numar de 4 voturi.

Pentru doamna Mihaela Anton - 34 voturi pentru, 6 voturi Împotriva
Pentru domnul Robert Nitu - 4 voturi pentru, Împotriva 36 voturi
Pentru doamna Toma Veronica - 37 voturi pentru, Împotriva 3

voturi

Se declara alesi ca membrii titulari În comisia de vânzare a
spatiilor cu destinatia de cabinete medicale urmatorii: doamna Toma
Veronica si doamna Mihaela Anton.

Au fost exprimate un numar de 44 de voturi pentru membrii
supleanti În comisia de vânzare a spatiilor cu destinatia de cabinete
medicale si au fost anulate 4 voturi.

Pentru doamna Gratiela Draghici - 13 voturi pentru, 27 voturi
Împotriva

Pentru doamna Mariana Chiris - 35 voturi pentru, 5 voturi Împotriva
Pentru domnul Gâf - Deac Ioan - 26 voturi pentru, 14 voturi

Împotriva
Se declara alesi ca membrii supleanti În comisia de vânzare a

spatiilor cu destinatia de cabinete medicale urmatorii: doamna Mariana
Chiris si domnul Gâf - Deac Ioan.



Pentru membrii titulari În comisia de rezolvare a contestatiilor s-a
exprimat un numar de 44 de voturi si au fost anulate un numar de 4
voturi.

Pentru doamna Roxana Cosma - 39 voturi pentru, 1 vot Împotriva
Pentru domnul Stan Nicusor - 32 voturi pentru, 8 voturi Împotriva

Se declara alesi ca membrii titulari În comisia de rezolvare a
contestatiilor doamna Roxana Cosma si domnul Stan Nicusor.

Pentru membrii supleanti În comisia de rezolvare a contestatiilor
s-a exprimat un numar de 44 de voturi si au fost anulate un numar de 4
voturi.

Pentru domnul Virgil Untaru - 39 voturi pentru, 1 vot Împotriva
Pentru domnul Mihai Bogdan Becheanu - 36 voturi pentru, 4 voturi

Împotriva
Se declara alesi ca membrii supleanti În comisia de rezolvare a

contestatiilor domnul Virgil Untaru si domnul Mihai Bogdan Becheanu.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Declar sedinta ordinara a Consiliului General al Municipiului

Bucuresti din 29.08.2008, Închisa.

Sedinta s-a Încheiat la ora 17.00

CONSILIERI

PRESEDINTE DE SEDINTA/>

Murg Calin
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